
Tho last time that I saw Don -Carlos Morales he was working 
with his attorney in Santiago, Mr* Sergio Guevara Calderon, (McIver 
180, 7th Floor, Office 74, Santiago, Chilo) to set up a loan shark­
ing oporation there in Santiago,

Upon my return to Atlanta I discovered that whoever had stolen 
my Cashier checks and money orders had never cashed them nor made 
an attempt to cash them, My mother only received one or two of tho * 
dozens of letters which I had written her in Santiago, Chile, and 
personally mailed myself in the central post office in Santiago.

' In my opinion, no one would have reason to steal those checks 
and money orders and never even attempt to cash thorn other than the 
Federal Government. No one would have reason to intercept my mail 
o^her than the U. S. Federal Government. Recent news reports have 
indicated that this sort of thing has been a common practice of tho 
U. S. Governnv nt.

After my return to Atlanta I folt that the Watergate affair 
had sufficiently removed criminal elements within the U. S, Govern­
ment so that it would be possible for me to work with them. After 
all, I did have a lot of knowledge about drug tr&ffloating and 
organized crime. I, therefore, called Hr. Ken Smith and asked him 
if he could help we get what information I had to the right people 
in the U. S. Government to set.up major arrests of big drug dealers 
arid gangsters.

Mr, Smith telephoned Mr. Durzenski of U, S. Customs, Falls 
Church, Virginia, and asked him to make arrangements for me to meet 
Mr. Jack Boldin of the U. S. Treasury Department, Bureau of Customs 
with an office located at Riverdale, Georgia (office phone $26-7731, 
home phone 292-4535)* ................. •

*My mother drove me to the Riverdale office where Mr. Boldin 
and George Schneaky opened up especially for me on Sundays. We 
went there several Sunday afternoons and several nights* I gave 
Mr, Jack Boldin and Mr. George Schmeaky the same names and infor­
mation I later gave the D.E.A. agents as I spoke to them first.

Since most of the people I knew was either selling drugs or 
smuggling drugs or both, Mr. Boldin introduced me to Hike Dorsett 
of the D.E.A, and a Mexican agent who acoompied him whom he called 
Taco. Mr. Mike Dorsett and ’'Taco” took me to their downtown office 
on Houston Street from Mr. Boldin’s office as they wanted to employ 
me as a “special employee11 or paid informant. I would be needed to 
work in an undercover compacity as well as passing on Information 
which I secured, -

I was photographed, finger printed and sworn in as a special
employee or paid informant there at the D.E.A. office on Houston 
Street so there.is probably still a record there of this if the 
Federal gangsters (as I refer to them) haven't destroyed the 
records. ' : •
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• Tlie names I gave the D.E.A. agents and Jack Boldin, George 
Schmeaky were: (1) Brad Marcello in Denver Colorado ,<2) Jerry • 
Prokos (3) Mr. Marcello in New Orleans and Mr.’Fabbielo (kj Nick 
Catri in Denver who works with Brad Marcello (5} Wally Eisenberg 

. and Herman and Bill Jackson and Mr. Frank Weber who owns the Trident 
Mite Club in Los .Angeles and many many more gangsters and drug deal­
ers - including Mr. Tommy Rauschenberg of Atlanta.

I rode with Mike Dorsett and Other D.E, A. agents fpr about two * 
weeks at night introducing them to various drug deals rs and arrang­
ing for them to make buys from these dealers. I then arranged to 
make a very large purchase of cocaine from Jerry Prokos and Brad . 
Marcello which would nave amounted to a hugh bust for the D.E;A. 
agents. I had contacted Brad Marcello over the telephone and he had 
agreed to sell a large quantity of cocaine plus some heroin (a pound 
of heroin).

At this time, the D.E. A. agents all of a sudden tell me that I 
can no longer work with them in an undercover compacity (setting up 
buyers) as it was against the rules of my parole. They stated tney 
nad spoken with my parole officer Mr. Mallis regarding the subject. 
They said that I could still work as a special employee of the D,^,A, 
b^t not in an undercover compacity. Tney said that I was to gather 
information for them and pass it back on to then, I told them that 
I would do this and went about doing just that until I was framed by 
Jerry Prokos through the D.E,A.

I was very upset and annoyed that I would ho longer be allowed 
to work in an undo?cover compacity because unless I was arranging to 
set up drug deals for the government, it would be almost impossible 
for me to sot up a bust. So I again called Mr. Smith and asked if 
he could get me special permission to work.with the Drug Enforcement 
Administration (D.E.A.) in an undercover compacity in view of the 
success and progress I was making. Mr. Smith was 90^ sUre that he 
coulc. ’ • - . ,.

x X talked with Mike Dorsett many times by phone after this as I 
was out gathering information which I was passing on to him. He told 
me to keep in touch with the drug dealers but not to go to their homes 
or places where there was drugs and report back to him all that Twas 
able to learn. I was doing just that and still awaiting permission to 
work in an undercover compacity when the agents, framed, me, arrested 
me and threw.me in jail where I remain to this ‘day.

After I was told that I could no longer work in an undercover 
compacity (setting up buys for the government) I called Brad Marcello 
over the phone and informed him that the deal I had arranged to pur­
chase drugs from him was off as my buyer had backed out of the deal. 
I was instructed by Mike Dorsett of the D.E.A. to do this. X went 
around telling all the drug dealers I had arranged for tho govern­
ment to purchase drugs from that the deals wore off as my buyer had 
backed down or wouldn’t be able to come to Atlanta and various other 
excuses. . ' . ■ . • - .

I was still confident that the D.E.A. could make arrangements 
for me to work in an undercover compacity in view of the buys I had 
arranged for them to make.
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Since I was still a "special employee" of the D»E,A. T decided 
to go along with Miko Dorsett in his request for me to gather in­
formation and pass it on to them so I remained in contact with him 
by phono. Thon Jerry Prokos called me from Los Angeles, California 
and informed me that he was setting up'that art gallery ’which he and 
Brad Marcello had told me of when I visited then out in Denver during 
the summer and he wanted me to supply the art and antiques for them.

I told Jerry Prokos that 1 would speak with Bill Arnett regard­
ing this and see how many things we could get up for him. I asked ■ 
Jerry Prokos to call me back in about a week. This agreed to do.
I i called Bill Arnett in order to see how many things he could get 
up for me to sell at wholesale prices to Jerry Promos for their busi­
ness bn the West Coast.

I got a list of some of the file st museum quality pi oes for 
Jerry Prokos as Iwas'going to tell him about them when he .called . 
b^ck. I also went to see Mr. Steve Mullis, ny parole officer, and 
tpld him that Mr. Prokos. was a big drug dealer, but that he wanted 
tq make a very sizable purchase from me of ancient art and antiques
as he was going to open up a busire ss on the' West Coast. I further ' 
told Mr. Mullis that I already had it arranged with Bill Arnett for 
him to supply me the pis ces I needed to sell to Mr. Prokos and that 
I would be making a commission off of the sale. ' .

1 wanted Mr* Mullis' advice on making this transaction as Mr. ■ 
Prokos was a major narcotics dealer. After all, Mr. Mullis was my 
parole officer and I didn't want to da anything whatsoever which w as. 
against the law or that wasn’t in. the. Spirit of the law*. Mr. Mullis' 
felt that it would be all right for mB ‘ tq make the transaction ^.d, 
sell Mr, Prokos objects of art and antiques just so long as I didn’t 
-become involved in any of Mr.'Prokos' illegal business. Mr. Mullis 
also suggested that I pass whatever information if learned .about any 
illegal transactions Mr. Prokos were making or was involved in to 
the D,fi.A. . , • .

When Prokos called me back I told him what pis ces I could sell 
him and suggested that he come to Atlanta if he was interested. He 
said that he was. I made it very clear to Mr. Prokos tht I was net 
going to allow him to involve me in any illegal activities as th© 
buyer (the D.E.A. J which I had for his cocaine had ba eked doim on the 
deal. As far as I knew all which Mr. Prokos was coming to Atlanta 
for was to purchase antiques for a store which he was opening.

Once Jerry Prokos arrived in Atlanta, I met him at the Regency 
where he was staying. Upon meeting him there, he told me that he want­
ed to buy two pounds of cocaine as he had sold out, I told him that 
I wouldn’t help him there as I wanted absolutely nothing to do with 
drug dealings or any illegal activities. I asked Mr. Prokos if he 
were drunk or something as "I know that you know people all over the 
country you can buy drugs from. In fact, I know that you know people 
right here in Atlanta as Scott Boyd and I have introduced you to 
numerous drug dealers during your earlier trips here.11 .
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' "I know for a fact that you know Tommy Rauschenberg as Scott 
introduced yon to him on your first tr’n tn Atlanta after I got out 
of prison. I also know for a fur. K Livt Brad known Chris Kamctohes 
who is tho biggest dealer of narcotics and other assorted rackets 
in tho Southeast as woll as Jerry Adama.”

Jerry Prokos told mj that he rr odod tins done very badly as he 
was completely sold out and his customer:; were '’iving him a hard 
timo. I found this hard to believe as Jerry Prokop had been soiling* 
cocaine from the shipment of Sh kilos which. Nick Catri hud just re­
cently flown back from Carta Hoena, Columbia. Needless to say, $h 
kilos 16 a lot of cocaine and I was very suspecious of Mr. Prokos,

Jerry Prokos told me that ho was going to go ahead and get tie 
dope from people he knew here in Atlanta rind leave me out of the doal 
since I didn’t want any involvement. I cold Mr, Prokos that since he 
wajs going to be conducting a dope doal that evening and since I didn’t 
wapt to be involved in it at all, I was going to call Miss Jon Frab- 
biele, a girl friend, and go to Aunt Charlie’s in Buckhead for the . 
evening*

I called Jon Frabbiele and went to Aunt Charles in Buckhsad to 
mept her. Before I loft Jerry Prokos I told him that when he finish­
ed; his business, ho could meet me at Aunt Charlie’s just so long as 
ho] didn’t bring any pounds of cocaine with him as I would be with Jon 
Frabbiele for awhile.

I had originally met Jerry Prokos in Room lOh.0 at the Hyatt 
Regency, but I had insisted on going downstairs with him to the res- 
turant as I felt much bettor Fleeting with him in a public place. I 
left Jerry Prokos for him to take care of his business (buying cocaine) 
and I went to meet Jon Frabbiele,

^When I arrived, at Aunt Charlie’s in Buckhead, Jon Fr abb is la was 
there waiting for me sitting at a table in the rear of Aunt Charlie's. 
Scott Boyd was also at Aunt Cha rile's with his girlfriend, Barbi Kap­
lan. ' Scott Boya's brother, Chris Boyd is the bar tender at Aunt 
Charlie’s.

1 told Scott Boyd that Jerry Prokos was back in town, and Scott 
said that he wax Id like to see Jerry Prokos before he left town. 1 
told Scott that there was a possibility that Jerry Prokos might drop 

:by there that evening after he finished with some business he was _ 
doing in Atlanta,

About an hour or an hour and a half la tor. Tommy Rauschenberg 
came into Aunt Charlie's and I spoke to him briefly as I was suppose 
to gather information for the D,k.A., and also I had known Tommy 
Rauchenberg for sometime through Scott Boyd,
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I was careful not to becomo involved in anything, with Tommy 
Rauschenberg as no had been one of tho people whom I had arranged 
for tho D.3.A. to purchase drugs from before Miko Dorsett nad told 
mo that I could no longer work in an undercover connacity,'thus mak­
ing it impossible for tho deal to go through with Tommy Rauschenberg,

Because of this, i felt that it was highly possible for Tommy 
Rauschenberg to be arrested in the near future so I didn’t associate 
vory much with him. As I was saying, after Tomy Rauschenberg came . 
into Aunt Charlie's I spoke to him briefly as he came to the tabla 
Unoro Jon Frabbiele, Jimmy Boyd, Scott Boyd's brother,.Scott Boyd 
and Jimmy Boyd’s girl friend were sitting in the corner. Nothing 
was mentioned at this time about1 any drug deal.

I continued to sit with Jon Frabbiele, Jimmy Boyd and his girl 
friend after the others had left for about a half an hour. After this 
time, Jon Frabbiele and I went to her car so that we could have some 
privacy. After awhile, Jon and I became thirsty so I went to go back 
into Aunt Charlie's to purchase drinks. On my way back inside, Jerry 
Prokos stuck his head from inside a truck (van; and called me Over to 
it* ■ . - • ‘

When I went over to the van Jerry Prokos asked me to go into 
Aunt Charlie’s for him and purchase four drinks for them. Since I was 
going for drinks anyway, I gladly got the other four drinks for Jerry.

About a half an hour later, Jerry Px-oxos and a colored man, 
whom 4 later learned was Special Agent Jerry Cuayman, com® into Aunt 
Charlie's, I got up from my seat as did Scott Boyd ana Tommy Raus­
chenberg. 'Jerry Prokos introduced tu- colored man who was with him 
ohly as ’’Jerry". After the introductions were over and everyone had 
greeted Jerry Prokos, Jerry Prokos took Tommy Rauschenberg by the arm 
ahd whispered something into his oar which I could not hear as Jerry 
Prokos had taken Tommy Rauschenberg off to the side.

After Jerry Prokos whispered something -into Tommy Rauschenberg's 
ear, Tommy went to the pay telephone and call’d someone. While Tommy 
Rauschenberg was on the telephone, Mr, Jerry Prokos and the colored 
man "Jerry1* went to our table, where Jimmy Boyd and his girl friend, 
Scott Boyd and Jon Frabbiele and myself were seated. We re-arranged 
tho tables so that Jerry Prokos and bis friend could also be seated. 
Jerry Prokos and his friend sat down and ordered drinks.

When Tommy Rauschenberg was finished with his phone call, he . 
came back to the table where we ware seated and motioned for Jerry 
ProItos and his friend to go out with him which they did. I saw 
neither Jerry Prokos, Special Agent Jerry Chapman, Scott Boyd or 
Tommy Rauschenberg for at least JO minutes after they loft as they 
did not go back inside Aunt Charlie's. • •
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I wont back outside and pave Jerry Prokos the four driakr, and 
then went back to the car with Jon Prabbio 1c with our two drinks* 
More time passes and when I was ready to go back homo and go to 
sleep right bofqro I left I saw that everyone but Jerry Prokos had 
loft Aunt Charlie's, Jerry Prokos told me tint ho wdi Id havo to wait 
until ho was finished with buying the cocaine before he could pur­
chase any antiques as he didn't know how much monev he would have 
left. *

• Again I emphasized the fact that I wanted absolutely nothing to 
Ho with the drug dealings or any illegal activities. After speaking 
with Jerry Prokos I left Aunt Charlie's and went home to my mother's 
home to go to sleep. Before I left Aunt'Charlie rs, Jerry Prokos told 
me that he'll be through with his busire ss by tomorrow night, so tnat 
he would know how mucri money ne would have left to spend on art and 
antiques by then. He urged me to meet him at Aunt Charlie's the 
following night with photographs and materials, .

The second night that Jerry Prokos was in town I went to Aunt 
Charlie's with my photographs of £ de sculptures. When I arrived the 
second night neither Jerry Prokos or Special Agent Jerry Chapmen were 
tljere. Scott Boyd, Tommy Rauschenberg, Jimmy Boyd and his girl friend 
Jin Beechcamp and Anne Rhett had arrived. I was talking with Jimmy 
Boyd and his girl friend when Jerry Prokos came in with Special Agent 
Jtjrry Chapman.

When Jerry Prokos first walked in I asked him if he had finish­
ed his business yet, and he said that he hadn't. I told him that when 
he was through with nimbus ire ss. for him to get with me which he as­
sured me that he would, I sat with him and Special Agent Jerry Chap­
man for a few moments and showed them photographs of the ancient 
Chinese jade sculptures.

‘ * Tommy Rauschenberg was on the phone at this time and when he
got off the telephone at this time and when he got off the phone, he 
whispered something into the ear of Jerry Prokos and then Jerry . 
Prokos was whispering to Special Agent Jerry Chapman and then Special 
Agent Jerry Cnapman got up and left with Tommy Rauschenberg and Scott 
Boyd,■

- The rest of the evening until I was arrested I was sitting with 
Jimmy; Boyd, Jimmy Boyd's girl friend and Anne Rhett at a table with 
Jerry Px-okos. We were not discussing drugs.or anything of the sort. 
I*was discussing ancient Chinese jade sculptures and old times; and 
wii..t mutual friends were doing. ‘

Just moments before Federal D. E.A. agents stormed into Aunt 
Chirlie's Jimmy Boyd got up to use the rest room and his girl friend 
went to get more drinks or something, leaving just Anne Rhett, my-’ 
self and Jerry Prokos there. At this time, Jerry Prokos attempted 
to give me a large’ amount of money in advance as a down payment for 
the purchase «f ancient Chinese jade sculptures. He also attempted 
to purchase a black jade and 11|K gold bracelet, an antique green 
jade Ching Dynasty jade amulet ahdl8K gold chain for-more than what 
they were worth, \ .
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- I didn’t accept thin money from Mr. ProIcon an I had only photo­
graphs of jade sculptures with me and because I felt that Kb. prokos’ 
behavior was of a highly suspccious nature. There wore people there 
that night who would bo willing to testify to this. I now know that 
Mr. Prokos was 'attempting to give me marked one hundred dollar notes 
which would have linked me to that cocaine deal.

At the time of my arrest in Aunt Charlie's' I offered absolutely 
no resistence to the agents of the'D.E.A., but yet with handcuffs up­
on my hands I was beatoned by the D,E,A. agents right in front cf the 
front window of Aunt Charlie's so that allwho were inside of Aunt 
Charlie's could see. There were many people there that night who 
will gladly testify to this, I'm sure. Yet, this is not the full 
extent of my abuse. ‘

Upon entering Aunt Charlie's these seme Feda’al D.S.A. agents 
cursed’me and called me a faggot; loudly stating such slanderous in­
silts as ’’Byron, you goddamn faggot J So you want to go back to prison 
and suck some more dicks and take it in the ass." I was also physi- 
ca’ly struck inside tho establishment of Aunt Charlie’s by those same 
fj.no representatives of the Federal Government, Furthermore, Agent 
Bennie Swint, Jr. made the remark very loudly so that all could hear 
"Come on you goddamn faggot, move it J You're going back to prisoh' 
to suck some big dicks."

Certainly this is slander, not discounting the fact that I was 
struck numerous times in a public place. Many girl friends know that 
I have no unnatural sex drives. These same agents robbed me of over 
$70.00. I can prove the manner in which I earned this money which , 
was my Social Security check which I had cashed, sone of which I had 
spent. I can produce people who were there to testify to the facir 
that I had the money just moments prior to my arrest. Plus, I have 
the receipt still where I had only $1.8£ when I entered the Fulton 
County Jail immediately after my arrest.

.1 shall not fail to mention that upon my arrival at the D.E.A, 
■headquarters in Atlanta, where I was taken first after I was picked 
up at Aunt Charlie’s, agent Bennie Swint, Jr. took me to an office to 
further search me and "talk to me." Once agent Bennie Swint, Jr. and 
I were alone in that office, Bennie Swint said to me "Mow why don’t 
you call Brad Marcello up and ask him to sell you a pound of heroin. 
I bet you he won't do it now." ”

Also, at this time agent Bennie Swint, Jr. removed a black Jade 
and IhK gold bracelet from my arm which I had purchased for cash 12/5/ 
7U and for which I still lave my receipt as well as an antique silver 
malacite ring which I also still have my receipt for where I bought 
them. I also had in my possession one Chien Lung (ca. 1750 A.D. j 
white jaae amulet of a lock which was buried with the dead to lock 

Itheir spirits to the earth so that they wouldn’t become ghost. These 
items were never returned to me nor was I given a receipt for them by 
agent Bennie Swint. There are people who wer e there at Aunt Charlie's' 
that nignt who would testify ^ijat I was wearing, both the malacite ring, 
black-jade and 1UM gold bracelet and .that I had the Cnien Utftgjaile 

'lock at the time of my arrest. I didn’t have any of these articles 
wnen I arrived at the Fulton County Jail so I have no receipt for them
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from the D.K.A. as I war.n1 b‘tfivah ante, "It i* apparent that when 
officer Bennie Swint, Jr, ’talked to me” and' searched*mo privately 
in an office of tho D.r,.A. he .btolo these articles from me. The 
D.e. A. now deny having those items*

At the Preliminary hearing Judge Joel Feldman dropped the 
charges against me because ’ of a note he had received from tho D.&.A. 
stating that I had beun working with them providing information on * 
drug trafficiting. Harold A. Gold of Nadler and Gold {Suite 1710, 
Rhodes-Havorty Bldg., 131; Peachtree St., Atlanta) represented me at • 
the Preliminary Hearing. '

| 1 was indicted by tho Federal Grand Jury on the charge of con­
spiring to distribute six ounces of cocaine on March 6th. I was 
charged with conspiracy to cell and distribute 10 ounces of cocaine 
at the Preliminary Hearing at which the charges ware dropped, what 
happened to tho four missing ounces of cocaine? '

The original charges against us was conspiracy to sell and dis­
tribute 10 ounces of cocaine and by the time the charges reached the 
Grand Jury, it's only 6 ounces. Now here is a surprise, while Tommy 
Rauschenberg was in jail with me, he told me That ho had sold Special 
Agent Jerry Chapman 2 lbs of cocaine that night and Scott Boyd agreed 
with Tommy Rauschenberg as to this fact * that it was 2 lbs of cocaine 
tnat Tommy Rauschenberg sold - not 6 ounces as the charros stand now and 
not 10 ounces as the charges were at the Preliminary Hearing*

1 What happened to the rest of the cocaine which the agents seized, 
Tommy Rauschenberg has bbon sentenced to seven years in Federal prison 
with no parole, so he will probably be willing to testify as to the 
amount of cocaine wnich ho sold to Special Agent Jerry Chapman the 
night of his arrest, -

Mr. Harold A. Gold who represented me at tho Preliminary Hearing 
was ,%n attorney for the Public Defenders office. William Scott Boyd 
was in the Fulton County Jail with me and was discussing with me the 
.possibility of having Harold Gold represent him in this case. Jimmy . 
Boyd, Scott Boyd1s brother told my mother over the telephone that 
they were going to pay Mr. Gold to represent Scott Boyd. Shortly 
after this conversation occured, Mr. Gold dropped my case’ completely*

While in jail Scott Boyd wrote a letter to’ Mr. Bernard Fons Is r- 
wald stating that I had absolutely nothing to do with the sale or 
distribution of the cocaine for which I had been charged. Scott Boyd 
also indicated in his letter to Mr. Fensterwald tint I was beiig 
framed by Jerry. Prokos, as I had absolutely nothing to do with that 
dope deal*

Later,' I was told that Mr. Gold took Scott Boyd before a closed 
session of the Federal Grand Jury on March 6, 1975 where Scott Boyd 
testified that I set the whole cocaine deal up. I was told that Scott 
Boyd did this because Mr. Gold had promised him that he would receive 
a light sentence by so doing. My trial is set for April Up, 1975, . 
lOtOO A.M. in tho Old Post Office Bldg., Room 316, Judge Jernes C. 
..ill, later changed to Judge EHenfeld.
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- Jerry Prokos has been convicted of tin felonies, one far sales 
of heroin in Michigan and the other one for stealing an airolano. 
Brad Marcello (this is not his real ntne) wno is from Kou Orleans, 
Louisana was arrested in Now Orleans towards the end of 1967 or the 
early part of 1968 for possession of neroin which was found in the 
garage portion of a garage anartment in which Brad Marcollo was living. 
Brad Marcello made bond on this charge and then promptly left the state 
of Louisana. he never went to court on this charge, and, according to 
tne information which I have, these old charges are still pending ‘ 
against Brad Marcello in the state of Louisana, although, it isn’t on 
the ITCX'C computer used by the police as they are old charges. Accord­
ing to my infownation, there is still a warrant outstanding for Brad 
Marcello’s arrest in Now Orleans. These non are Federal narcotics 
agents and are protected by the Drug Enforcement Administration. This 
iq why I have been framed for this charge.

If you’ll remember, I had arranged to make a vei-y large buy of 
narcotics from Brad Marcello, Jerry Prokos ano. Nick Catri when 1 first 
started to work for the D._*A. Iwas not al. lowed to proceed and have 
Bifad Marcello and his associates go through with the sale of a large 
amount of narcotics to my buyer who was to be a D.E.A, agent. Instead, 
I was framed by Jerry Prokos and arrested by the D.E.A.

Furthermore, I had arranged for the D.E.A. to make a sizeable buy 
or narcotics from Charlie Land whom I mentioned earlier. Charlie Land’s 
brother is Lenar Land and they sell every kind of drug or narcotic which 
there is to sell, and yet, they are never arrested or“anything, with the 
exception of a few couple of arrests which resulted in Charlie spending 
absolutely no time in prison.

I had also arranged for the D.E.A, agents to purchase cocaine from 
Mr. Ambroise of Ambroise-& company which is located directly across the 
street from the Old Post Office Building. Mr. Ambroise is Ron Daveney’s 
partner in that business.

J* - . •
I originally met Ron Daveney through Bill .Arnett as Ron Daveney was 

working with Bill Arnett in William and Robert Arnett, Inc. until Mr, 
Ron Daveney did many dishonest things to undermine Bill Arnett’s busi­
ness which resulted in Ron Daveney being kicked out of the company. 
After Bill Arnett threw Ron Daveney out of his business, Ron Daveney 
became associated with a Hr. Ambroise. '

'. When Mr. Ambroise and Ron Daveney formed thoir partnership, they 
opened up a small art gallery on Poplar Street which is directly across 
the street from the Old Post Office building. The company is now list­
ed under 11 Jewelers - Retail," 8? Poplar Street, M.' W. Mr. Ambroise and 
Ron Daveney are now using Ambroise and Company as a front for the smug­
gling of narcotics into this country from South America in particular. .

After my return from Chile, just prior to my decision to attempt 
to work for the Federal gangsters, Mr. Ambroise and I made contact when 
I wondered into his business off of the street one day after doing sore 
research work on art. Upon introducing myself, Mr. Ambroise recognized 
me, (although, I do not remember having rot him before)^ Hr. Ambroise 
approached me with the proper sition that he would'like for me to dis­
tribute narcotics for himself and Mr. Daveney. Mr. Ambroise informed
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ma that. Hr. Barrnay war, hi South America .<; that time no I needn’t 
worry .-iboul tbi;m running out of cocaine. ilr. Amh'u'.r.o J'lirUic? inform­
ed !<>■.• th;'. I. ha who work ini’, in asaociauion with Herman and Bill Jackson. 
One; I wna employed by the D.E.A. os a special employee, I called Mr, 
Ambroise where upon ho agreed to soil to r.y "buyer” a quantity of 
cocaine. Hy buyer was going to bo a special agent of the D.E.A, I 
wan never allowed to sat this bust up, although, Mr. Ambroise hid ’* 
agreed to make the sale. I wonder if Mr. Ambroise is being given 
protection by the Federal gangsters.

■ Mr. Ambroise didn't oven seem to worr;/ or core about the fact 
that he told me that Ron Daveney was in South America to smuggle co- 
cai.no into this country. If I was involved in seme thing like that, 
I (certainly wouldn’t just tell anyone about what I was doing. Hr, 
Ambroise told ne that if I would distribute cocaine for him and Ron 
Davonoy, I wouldn’t have to worry about being arrested if I was caro- 
fql as Mr, Ambroiso is a very close personal friend and business as­
sociate of a Federal narcotics agent by the name of Mr. woods from 
Clayton County, Georgia.

I didn’t believe Mr. Ambroise when re told me this as I felt
tqat he was just trying to get me to sell his dope for him arid get 
mq into trouble. How 1 do completely doubt that there is any honesty 
as far as the D, ii, A. is concerned.

Going back to Wayne who was a big time syndicate figure flying । 
dope out of Columbia up through Florida, if you’ll remember I did not 
Know Wayne’s last name, although, he was living in tho Hill Top apart­
ments off of Piedmont Road. 1 still remember the apartment in which 
Wayne lived. Wayne's apartment was located directly across from,that 
of Mr, Jeff Wilcox’s who'was a local heroin addict, with whom I did 
not associate but knew only briefly and mostly I ’mow him by his 
terrible reputation. There should still be lip caliber bullet noles 
in that apartment where Wayne's little boy was playing with one of 
Wayne*a machine guns and it went off.

Wayne was married to- a woman of short statue with blond hair 
whom he always refered to as "the hooker," I suppose he nick named 
her that, •

Going back to Brad Marcello^ during one of Brad Marcello's and 
Jerry Prokos’ trips to Atlanta, I introduced Jerry Prokos to Mr. Gary 
Margol and Mr. Jim Plant who is doing research work at Emory Univer­
sity in the fields of Bio-Chemistry and Micro-Biology. Neither Gary 
Margol or Jim Plant are drug dealers, nor involved in aay illegal 
activities to my knowledge, .

In any event, on Brad Marcello's and Jerry Prokos' next trip to 
I Atlanta, they approached both Mr. Plant and Mr, Margol with an of fa? 
to pay'them for helping Brad Marcello and Jerry Prokos set up a lab 
to make such drugs as MDA, POP, STP, etc. Mr. Marcello and Mr. Prokos 
offered to pay for tho lab and all of its equinnnt, chemicals, etc., 
as well as paying both Mr, Plant and Mr. Margol for their services,' 

'plus a percentage of the profits from the sale of the drugs that -they 
would be making.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



Jerry Prokos and Brad Marcello were to re 11 the drugs which 
would be made by the lab. Both J?m Plant and Giry Harro! arc not drug 
dealers so they flatly refused Mr. Marcello's. and* Mr^ Prokopf offer 
as thoy wanted absolutely nothin'* to do ’.rith any illegal activities. 
I was out of town when this incident oaeured, but was informed of 
this upon my return to Atlanta as my friendr were somewhat upset a­
bout this. Hr. Marcello and Mr.. Prokos, Also offe r'd to soil and to 
front (give drugs on credit) drug:; to Ogry. iy ''~bl. In any case, Gary 

- Hargol also refused Jerry Prokop and Brad Miifpcllo when they offered! 
to give drugs, on credit to him* to sell for them. *

'; During my last trio to Detroit Which I accor.opr.ied Brad Mar­
cello on, if you'll remember. Brad Marcello left mb in Detroit and 
flew to Now York where he was buying drugs from !lmk\Schullraan, vho^ 
a |publishing house and an art gallery in New York, then Brod'flW 
back in his private plane to Detroit where I-still was. ’••'hen .Brad 
Marcello returned to Detroit he told ms that he rad a deal going-to 
sell Hally Eisenberg, Bob ‘'Bo" Garret (who was into musical promotions) 
and Michael Tutock who owns Quality Concerts, 1006 David Scott Blvd., 
Detroit, Michigan 48226, phone number (313) 963-5131, a large quanti­
ty of cocaine.

1 Brad Marcello had arranged all of these dope deals separately 
and had offered to give me $5,000.00 to deliver" the dope from hi# 
p|ane to each of these people or their representatives. To prove to 
me that be was ’not lying. Brad Marcello phoned Michael Tutock at his 
home in Farmington who confirmed that he was buying a pound of co~ 

• caine from Brad Marcello. Michael Tutock also- stated that he was7 
soiling some pounds of P.O.P. to Brad Marcello. Shortly after Brad 
Marcello made this offer to me, I jumped on the next jet out of 
Detroit to Atlanta leaving Brad with his dope deals.

Another odd incident occured just about December 39, 1975 (I’m 
not sure as to the date). I whs picked up by this girl by the name 
of Jon Frabbiele. While at Jon Prabbiele^s anartment, Jerry Probe# 
called me and told me that he had gotten the number where I -was from 

.my mother. Jerry Prokos was calling mo regarding nis purchases' of 
ancient Chinese jade sculptures and other objects of art which was 
to take place during Jerry Prokos' next trip to Atlanta. During 
my conversation with Jerry Prokos, 1 mentioned. Brad Marcello’s name.

After I was through talking to Jerry Prokos, Miss Frabbiele told 
me that she knew Brad Marcello, Brad 'Marcello's father and his blotters 
and whole family. Miss Frabbiele also indicut od that she knew Nick 
Catri as well. It was at this time that Jon Frabbiele informed me 
tnat her father is Mr. Frabbiele, and that she car.e to Atlanta from 
Hew Orleans to hide out from her father and his mobster friends. This 
came as a shock to me. Then Jon Frabbiele starting telling me that I . 
should have absolutely nothing to do with Brad Marcello or anyone as- 

| sociated with him. - - f '

At this time Jon Frabbiele started telling me about the nurdor 
of C.eg Culpepper in New Orleans sometime Ego. Oddly though it may 
seem, ± knew Creg Culpepper and his family for many yedis as they • 

.lived only a few houses down from my parents home on Wildwood Road. 
(Creg Culpepper's father owns the Buckhead House of Travel in Atlanta).
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Crog Culpcnpor wan selling «oc<i.iaM!y.. ^r^ho^e ...and .pal? .fbi*^ 
Mirv.-llo, Sr., Brad Marcello and Hr, Fratobiclo in ^'ow brlonns, un­
til 'meh time that dre,’ Culuonp'T decided he: a id nado enough money 
nr. {-.bat ho could buy the hopseiranch\ho.Jaad always wanted* Hi: de* .. 
ci tied that ho would stop dealing-drugn a©d "-orum to Atlanta the. next 
morning. He was supposed to have had <1100,0^0.00 cash in his posses­
sion. His mistake was that he had informed Mr, 'Frabbiicrio and..Brad 
Marcollo that he wasn't going to deal for them anymore, 1

'Ihat night Federal narcotics agents broke into Cree’s aphrt- ’ 
nent and blow his head off withya double parrel shot guru The agents 
said that Creg was about to run out the back dopn.sa itoy had to shoot 
him. The truth is that Mr. Marcelle andvMr. .Frabblelc ord are d Greg 
ki’llod bpcause he knew too much, he war. no longer going to work for 
them and because they wanted to rob him..of the money.which ho had 
made selling their dope. You see. Miss Jon Frebbiele says that sho 
hqd gone to Creg’s apartment to warn him because sho knew what was 
going to happen to Creg because she had overheard her father and 
Mr. Marcello, Sr. discussing the matter. I am 100> sure that Jon 
Frabbielo was telling tho truth, .

Just as soon as I mentioned Brad Marcello's name over the phono 
tq Jerry Prokos, she pulled out a piece of popor from her purse with 
Brad Marcello’s- name, address and phone number, plus she had phote- 
gnarhs of Brad Marcello. The loot-.time I saw Cray Culpepper alive 
I just happen to run into him at Piedmont Park. He was with Frank 
Craft, and Joe South (the rock star).

o While I was in Asia with .Bill-Jackson, I learned .through him 
that he had sent a shipment of Asian heroin beck to the United States 
concealed inside a teakwood log. While ip Bangkok, Bill Jackson pur­
chased a lot of Hugh teekwood: logs - Ono of these had a hollow place 
in i£ in which the he roin was hidden. After the heroin was hidden 
inside this hollow place in the log., it was packed in with dipt, then 
a layer of cement was added, covering this thin layer of cement was a 
•layer of plastio wood or "wood puddy."

Bill Jackson's shipment of teakwood logs went to Hew York City. 
Bill Jackson was in contact with Max Schuliman in.Hew York by mean® 
of correspondence. While we were in' Bangkok I taw the 2b tters which 
Bill Jackson wrote to Max Schulltaan. t. ' . • • ’; il-f

* One more thing, when I was arrested at Aunt Charlie’s by the 
D.E.A. agents I was never given my rights, as the agents are suppose 
to do under the law. The reason the agents didn't give me my rigats 
is because they were too busy beating me up end cussing we . :' ^

Marcelle Marcello is Brad Marcello's brother.
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’ - Recently you should have received como tewthly i^tcriut/i’G’- 
garding tiio knowledge I have of tab murder of Dr* 1 ong an voil ‘ to 
my troMondoua troubles which have ?prr3X-C'l fr-xi :iy attempts to give 
what infoitcution I have to the Federal Govorin

As my matoriala abated* I ove.rho.ujd a portion of the conspiracy 
to assassinate Dr* Martin Luther ;Clng just one Week prior to the . 
actual a^stosinaU. on. In the carvers :tion which I overheard concern­
ing Dr. Kingbj assassination rofcronoo was rico Yzado to President 
Konnody^s assassination* p . . *

Later I related what I had overheard rog'-rdi-g Dr. King’a rrur- * • 
Jlor to :ay nothox* and cho believed mo us shortly t; it r oaf ter Martin 
hither King was Murdered just ao I bad.’Sold her ho would be; Vo 
yore Loth very fearful of our lives as the assassins gave ua roa- 
{on to believe that they suspected that I ahy have overheard a "•■’ 
ortion of thoir conspiracy to assassinate Dr* Kin;.

Tho assassins thro atoned the lives of both ;jy Mother end my- 
clf which gave us cause to remain silent until 1970 when wo at- < 

tempted to bring tills Matter to tiio attention of officials within 
tho federal Covornmont so that justice could bo served* iy mother 
and I contacted every branch within tho Fodord Government but wore . 
only treated rudely by those officials within cho Federal Government*

In 1970 I read an article about Mr* Bernard Fcnatorwald* Jr* who 
hor.de a group called tho Cosiaittco to Investi-pito Assassinations* 
U‘tcr roading this article I decided to contact -A1. Fcnstcrwald.

Mr. Fonstcrwuld sent hi chief investigator, if* Ken Ulith to Atlanta 
whoro I supplied him with all of tho inform, ft icn which I knew* ;' ‘

I After contacting the officials within tho Federal Govcrnnnt con­
cerning what information I had regarding thb assassination of Dr. 
King* tho very assassins whom I bad InfbrMjd on contacted no and my 
mother end threatened to kill us and bum our house down for .having 
informed on then. Those asadtoihs told 110 that they could not bo 
informed on us they wore syndicate and the syndicate was a govern- 
nont within a govemmont as they had high people within tho govern­
ment whom they worked with*

Ever since that time ray mother and I have boon threatened* 
■ victimised and tho object3 of numerous dirty tricks by tho ^odoria 

Government. Our homo has boon broken into by syndicate people to 
' terrorize us in order to keep us silent* Wo have had heroin mailed 

to us from Bangkok so that my mother and I could bo arrested and 
■ framed for the importation of heroin. Wo havo boon constantly a­

fraid for our lives as wo have received constant throats from theso 
assassins* • .

. Every time my mother and I have gone to law enforcein nt agon-
,<£ cioa for holp wo received no help uni inttoro only got worse for 

us* .During this ontiro period of time Kr. Bernard Fons tort;aid* Jr.
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wni to. Ken Buib^l^ndiorwald Ct 0Ul!i.rJ3on LkjCC'i.ccg, 910 loth 
- Btvedt, 11. W., Wamiingtdu, D. u. 20006, ^WC (201!) 223-166? hi^ 

it', ken Smith’s hew phono -metho:? la (703) i^'J-il^, have con- • 
tinned to investigate tho inform-Ation whAC: i Iwc then and they 
have discovered sono very important taiivu, to, ; tomtowald Juki 
to.torn!th believe that I an being con^letoj/ Ssn f-ful and honest as 
they have spent th® past rive yours invcutl^tir.;; tho ini’oraatidn 
which I gave then and it has been very L' i- o . i .1^ to than in their 
roOoht attempt# to cot Janos Earl day a now tris-!.

In November, 197^ I called It*. Ken Suit: iynt<i to. Domers! 
Fonstcrwald no I wanted to work with the Fetor.-i covcimjnt. I , 
folt that tho Watergate case hud sufficiently rc.wvnJ the corrup­
tion within tho Federal Govornnent co that X covid work with thia 
Ln order to assist in making cases against the pan,astern whom my 

]aether and I had boon fighting for years, I talked with Ken Smith 
ibout a najor sxsucslim operation involving the r.x^sll-a;; of ^ 
rllon of cocaine into the United states free) South America by to. 
toad Marcello, Nick Catri and Jerry Frakes.

Nr. Smith contacted Hr. Dursanski of tho V. 5. Customs, Falla 
Jhurdx, Virginia regarding this natter. Hr. Dursonsld. contacted 
Jr. Jack Boldin and George Schncaky of the Dent, of Treasury Bureau 
of Customs. I cave what infomatiun X had to Hr. Jack Boldin and 
}oor~o Solsnotfcy. Sinco most of the info ration I had concerned 
uaunrlinG and Bolling narcotics, to, Boldin contacted tiro Drug Hh- 
forocmont A&tiniatration and they sent agents to his office to spook 
to mo. .

Special Agent Niko Dorsett of tho D.D.A. wanted mo to work with 
thorn in a)i undercover oanpacity as a ‘•special o-iployoo of tho D.M.A. 
For nearly two weeks I went around arrangin'; fox* D. :.A. agents to 
xaulco buys from various drug dealers .including to. Brad Marcello, to, 
Marcello had agreed to soil a pound of heroin as wall as savors! 
pounds of oocaino. The D.E.A. would not go ttoou.ii with any of tho 
buy5 and stated that I could not work in an undercover compadty. 
It shocked mo that tho D.E.A, would not go fan ugh with tho-purchase 
of narcotics from Brad Marcello,

Later tho D.B.A., Brad tore olio and Jerry Probes wore instru­
mental in framing no for "conspiracy to distribute cocainn," I 
lator loomed that Brad Marcello is really Specif! Agent Ron Byron 
Baker of tho D.3.A, and that Jerry Probes io a ■special omployoo of 
tho D.E.A. While I was a "special employee'* of tho D.B.A. I actual­
ly arranged to make a purchase of narcotics from a Special Agent 
(Ron Baker) of tho D.E.A. who was involved in sriUGglinG tho cocaine 
into the country. This is tho reason tba t I hi ve • boon f ? vied.

I had actually uncovered a snuggling operation carried out by 
agents of tho Drug Snforcojasnt Adialniatration, bat I didn’t know 
that the acniCGlers wore Federal Agents until a hud gone w tho 
Fedora! Government to try to help in their arrest and conviction, 
and was framed by Jerry Probes and Brad Marcello, All of this and 
meh much is documented and in tho possession of to, Ernest D.
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Brookins (Brookins and furoff Law Offices, <?C1J Cain Towor,Poaah- 
trco Cantor, Atlanta, Georgia 30303, tolophcns (bOh) 659-A’63O.

I an contactin'; you because I nr: ww in Cho awful woaition 
where I must bring that in format ?.on I have to the attention of romo 
senate or Con-ycoslonal Counit tec or cine I’ll 50 to prison framed 
for a crino which I an innocent of. hy Only real hope of getting 
out of jail and clearing 11/ runo is to er uco the real criuin-’ls for 
what they arc. . .

I on attempting to oving ^ case to tho t-.Ctcav.i6n of people who . 
will act on it and investigate tho ml erial w;iich I provide, a m * • 
asking you to holp no with this in whatever wny you con so that it • 
bun bo iroporly investigated. Because I wont to the govorxuont in 
I pod faith, I Hava suffered more than cjyono s'novld hivo and co has 
j;y family, . •

I havo once again gone to tho Podoral Covar/rx-nt in order to 
supply than with information and onoo again I have boon framed for 
it orimo which I did not co.xnit. I urgently need help with Uiic ease 
or I’ll bo tho vic'in of a terrible injustice. IL: already tho vic­
in of a torriblo injustice, but if sasoono or sone agency doesn’t . 

help no, tho D.E.A. shall bo successful in framing no- 20 that i’ll . 
upend many years in prison for a arise which I a* completely inno- 
>ont of. , * ' .

Though these materials oro longthly, I do urge you to study 
thorn closely os I can ussuro you tho information contained tea rain is 
of wajor interest. IV mother is typing tills r.atcjia fox* reo and rail­
ing it to you as I an: in the Pulton Com-my Jail in Atlanta. though 
my mother may nako minor errors and Mistakes in her typing, I con as­
sure you that what material you receive is completely truo and factu­
al to tho host of ny knowledge,

A I do urge you to contact Hr. Bernard Pons terw.aid and Hr. Bon 
Smith in order to verily most of tho information which I am supply­
ing you. I oan assure you that Jir. Son Smith end hr. Fonsterwold 
can and will attest to uy sincerity and honesty. .

Sincerely yours, ’

P.8, In regards to tho only major mistake which'uy noted? maao xu 
typing up my story, the individual whom ny mother referred to as 
"Wayne Smith from Winder, Ga./’ is actually fail A.iith I . cm Winder, 
Ga. Also, it was Dill Jackson who told :.x that "Preside :w Kennedy 
was assassinated because ho was conspiring with tho Communist’1 and 
not Herman Jackson as my mother typed. . . .
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Recently you sh^ld have received my stor'" concerning the 
■ assassination of Pro^dent Kennedy and Martin other King; also, 

iu£Qr^naiion concerning U. S. paid informants smuggling narcotics 
.’'under the protection of the Federal Government. . This is addi­
tional information pertinent to my story which will aid in your 
investigation. - - *

* Herman Jackson was in charge of smuggling the gold bullion

First of all, Mr. Larry McDonald of Marietta who is now a 
Congressman has been closely associated with Mr. Jerry Adams of 
Adams and Associate as well as with Herman and Bill Jackson. 
Mr. Larry McDonald was a very frequent visitor to Magelion Gal­
leries and he was well acquainted with Larry Meier, Bane Culley, 
Gene Purcell, Southerland aid all of the other associates of 
Mr. Jerry Adams.

Back in the summer of 197i|_, when Herman Jackson was involved 
. in a gold bullion smuggling- operation from South America, upon 

his return to the United States, he contacted me as he wanted to 
involve me’ in some illegal "syndicate" transaction. It was at 
this time that Herman Jackson told me that he and Mr. Jerry Adams 
had provided a tremendous amount of campaign funds to Mr, Larry 

j McDonald. Mr. Herman Jackson informed me that Mr. Jerry Adams 
I was responsible for seeing to it that Mr. Larry McDonald received 

these campaign funds in such a way that they would not prove to 
. be a source of embarrassment to Mr, Larry McDonald. Mr. Herman 

Jackson took great pride in the fact that the campaign funds for 
Mr. McDonald had been raised from sales of marijuana which he per­

. sonally distributed in association with other members of the 
"syndicate." - .

. Tho following information which I’m about to provide you is 
rather complicated and involved but I'shall start to explain the 
operation to you to the best of my ability. This is such a big 

■ thing, that I find it difficult to fully explain everything that
I know as there are so many people involved with so many "business 
ventures"' going on. . _

Mr. James Long (also referred to as Buster) was involved in 
.a "syndicate/ South American operation. This operation involved 

* the stealing of electronic equipment, industrial equipment, farm 
equipment, computers, etc. These stolen goods were sent to South 
.America where payment was made by a South American Countzy (Chile 
and Peru) in gold bullion. Mr. James Long (who was living with 
Cyndi Langley, telephone (1^01;) 871;.-8072 here in Atlanta) was in 
charge of securing these stolen goods and transporting them to 
Key West, Florida where Mr. Jimmy Powell and his brothers (whom 
I’ve mentioned in ray earlier materials) along with some other 

< people were in charge of transporting these stolen goods to South 
j America. I believe that they also mentioned Columbia as being one 
; of the countries which they transported these stolen goods to. -
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from South America ^to the United States, r man Jackson told 
me that the gold bunion was coming up into k^Abama. Once this 
gnlA was in the United States it was sold by Mr. Jerry Adams 

■ ihrou^i his Great American Silver Company, Mr. Anthony' Ik Malek, 
Mr. Hugh Franklin of Liberty Coin Company and by Mr. Ambroise..

- Back in the summer of 1974 ^» Herman Jackson made a quick trip 
to South America in connection with this gold smuggling opera­
tion which he was. in charge of. This was shortly after my release 
from federal prison. ,

After I was released from federal prison I did not know how 
to contact Herman and Bill Jackson nor did I want to know. Mr. 
Herman Jackson contacted me and told me all about this-Sbuth 
American operation as well as some other things which I111 get in­
to shortly. Mr. Herman Jackson would not give me his telephone 
number nor his address. He simply said that he would contact me. 
I believe that Herman Jackson was somewhat angry with me as I re- 

. . fused to become involved in any "syndicate operations." It was 
. at this time that Herman Jackson told me that James Long would be 

■ contacting me. A few days after Herman Jackson told me that James 
1 Long would be contacting me, he did.

It was at this time that I met James Long and a friend of his 
I from South America named "Hector." I believe that "Hector" was of 

Mexican birth, but in any event James Long introduced "Hector" to 
I me as a friend of his from Mexico. Mr. James Long informed me 

- that they had just brought one ton of Mexican marijuana into Atlan- 
’J - ta and they wanted mq to help them distribute it for them. This 

was just about a month or so before Herman actually made his trip 
to South America.

During this conversation with James Long he informed me that 
Cyndi Langley, whom he was living with, was having sextual rela­
tions with one of the Dekalb County police commissioners. Mr. 
James Long further informed me that Cyndi Langley had the commis­
sioner "pussy whipped" so that he was cooperating yith James Long 
in his illegal "syndicate" operations. Mr. Long further more 
asked me If I wanted to meet the commissioner as ne was over at 
Cyndi’s smoking marijuana and snorting cocaine.

After Herman Jackson returned from South America he again 
contacted me as he wanted me to help them to distribute the gold' 
bullion. It was at this time that Herman Jackson and I had a 
conversation regarding Mr. Anthony N. Malek (855 Charles Allen Dr., 

‘P. 0. Box 54534 Atlanta, Georgia, telephone (404) 876-0810). The 
subject of Anthony N. Malek came up because in order to talk to me 
Herman Jackson picked me up in his car and drove me around. After 
awhile Herman Jackson drove to Anthony M. Malek’s home on Charles 
Allen Dr. and we went in. It seems that Anthony Malek was buying 
two bricks of pure gold from He man Jackson. Anthony Malek pulled 
out a huge stack of hundred dollar bills and paid for the gold 
bullion in cash. After Herman Jackson and I left Anthony N. Malek’s 
home I started asking Herman Jackson some questions about Anthony 
Malek. I asked Heiman Jackson if Anthony was working with some
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"Urab organisation wnmie interests ne Topmwwr^-&raB- www-j. 
or if Anthony Malek was working with ”the syndicate.11 Herman ’ 
Jackson told me that ithony Malek had been wq iig with him, * 
Jqrry,Adams and the 'indicate1' for years. I Wked Herman Jackson

■if Mthony Malek had anything to do with the assassination of Robert 
Kennedy. Herman Jackson told me that Anthony Malek was' involved in 
the murder°f Robert Kennedy. . ' .

While I was in federal prison Anthony Malek met my mother at 
a single club. He identified himself to he r as a C.I.A. agent and 

. he told her that he was investigating Jerry Adams-, Gene Purcell, 
Bane Cully in regards to the smuggling of narcotics into this coun- * 
try as well as, if I remember correctly, the assassination of Dr, 
King and President Kennedy, While I was in prison my mother wrote 
me about this incident. The incident upset me somewhaf*so I wrote 
Mr, Fensterwald about this and forwarded my mother’s letter to 
Mr. Fensterwald. He is still in possession of the letter.-

When I confronted Mr, Malek about his conversation with my 
mother he told me that he just told my mother that he worked for 
the C.I.A. so that she would be more willing to tell him what she 
knew about the ’’syndicate" as he was really working for the P.L.O. 
(The Palestinian'Liberation Organization). Mr. Anthony N. Malek 
informed me that the P.L.O. had sent him to investigate the "syndi­
cate” as the P.0.0, had become very interested in tne "syndicate" 
because of their operations in the Middle East. Mr, Anthony N. 
Malek than produced some documents which led me to believe that he 
was at least associated with the P.L.O. As I told you in an earlier 
letter, the last time I saw Fuad Habash Ansara who is the director 
of the P.L.O. in South America, he told me that the P.L.O, sus­
pected Mr. Anthony of working with the C.I.A, Furthermore, Mr. 
Fuad Ansara told me that the P.L.O. had suspected Mr. Anthony N. 
Malek of working with the C.I.A. for a long time. As I told you 
earlier, I don’t really-know anything about the assassination of 
Robert Kennedy. I’ve only heard rumors on the subject. I would 
say that "because of Anthony 11. Halak’s unusual behavior and his , 
association with such people as Jerry Adams and Herman Jackson, he 
is worthy' of an investigation. My conversation with Mr. Malek oc- 
cured after March 6, 1974* •

' If you will remember when I started my brief career of work­
ing for the Drug Enforcement Administration as a "special employee" 
in an undercover compacity, I went to see Mr. Chris Kametches so 
that I could arrange the purchase of large amounts of hard drugs 
such as cocaine and heroin. One morning I paid Chris Kametches. a 
visit at his office at Global Industries (telephone (IpOlj) 577-1393) 
to discuss setting up some major drug deals. Mr. Kametches at this 
time told me about the cocaine smuggling into El Paso, Texas from 
South America, and he told me that he was "backing this operation 
with his money so that he controlled the entire operation." Mr. 
Kametches assured me that he would not personally touch any cocaine 
or drugs, but he told me that since the cocaine was really his 
since his money was backing the operation, he would see to it that 
I could purchase all the cocaine and any other drug which he in­
vested in that I wanted. , . . -
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Mr* Kametches told rap that I would have to purchase any cocaine I 
wanted to buy from e ,her Mr. George Tock, Milid Lefevre, James 
Long,/Buster). I would have set the 1^ pound oi1 cocaine deal up 

-witK Jarnos Long using a D.E.A. agent as my buyer. However, I was 
unable to reacn him at that time so I contacted-Mr. George Tock. 
During this conversation I had with Mr. Chris Kametches regarding 
the drug smuggling operation through El Paso, Texas. Mr. Ka­
metches told me some other things about this cocaine smuggling 
operation into El Paso which I believe you*11 find very interest­
Ing. I didn’t want to tell you about this portion of the con- ; 
versation between Chris Kametches and myself as I felt that you 
wouldn’t believe me* Before I tell you this you must remember 

■ that Mr. Chris Kametches'told me this and I’m just repeating a 
conversation which may be helpful.

(1) I would have to go to Ambroise and Company Jewelers - 
Retail, 87 Poplar Street, N. W., and see either himself or Ron 
Daveney and tell them how much cocaine I wanted. (2) At this • 
point I could either pay for the cocaine or marijuana there or 
wait until the cocaine or marijuana was delivered by Mr. Earl 
Sellers. (3)’ Mr. Ambroise told me that the cocaine was always 

' either picked up by the buyer from Earl Sellers, or delivered by 
Mr, Earl Sellers to the buyers. With a smile on his face Mr. Am- 
bro is e told me that, "all we do here at Ambroise and Compaiy is 
take the orders, take payments for the orders and count our pro­
fits.” Mr, Ambroise told me that Mr. Earl Sellers is employed 
by Fox Photo Inc* which is really owned by Mr. Chris Kametches.

• Mr. Ambro.ise said that if Mr, Earl Sellers were accidently arrested 
with some cocaine, he wouldn’t be connected by the police to him.

Mr. Chris Kametches told me that” Mr. Bobby Jones in Ei Paso, 
Toxas is completely safe to keep as much as ten or twenty pounds 
of pure cocaine in the hotel which he owns in El Paso as no one 
is about to raid that place.’1 When I asked him why, he told me, 

| “because we have the D.E.A. on our side in Texas as well as the 
i local police. Why even Senator John Tower.and the present Gover­

nor of Texas works for and with us.” Chris Kametches further 
,: said that they "just about control the entire state of Texas in- 

/ eluding Senator Benson." This came up when I asked Mr, Kametches 
I about the possibility of getting busted with all of that cocaine 
‘ if I were to go to* the hotel which Bobby Jones owns in El Paso, 

Texas. .

When I wandered Into Ambroise and Company in December, 197l|- 
and met Mr, Ambroise there for the first time, he told me about 
Herman and Bill Jackson and Ron Daveney as I’ve already told you. 
Mr. Ambroise also told me about Mr, Woods from Clayton County, 
who is a D.E.A. agent who provides them with protection. As I 
told you,. Mr. Ambroise informed me that Ron Daveney was in South 
America as he was in charge of a major "syndicate" cocaine smuggl­
ing operation. Mr. Ambroise told me that Ron Daveney would be re­
turning from South Are rica around the middle of January, 1975 with 
a huge amount of pure cocaine. Mr. Bob Ambroise told me that if . 
I wanted to distribute any of the cocaine once it arrived, I would 
have to go through the following procedure:
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That reminds me, in regards to that conversation I had 
with Mr, Chris Kame* hes back in Docember, IS \ regarding the 
cocaine smuggling Deration from South America into El Paso, • 
^txas ^hich his money was backing, I just remembered something. 
When I asked Mr, Chris Karaetches about the possibility of a bust 
occuring, Mr, Karaetches1 reply was that this couldn’t happen bo- 
cause of the influence which he described.to mo, -

I next asked Mr. Karaetches what would happen if an accident 
were to occur which might cause the operation to.be busted like 
someone getting arrested with the cocaine. Mr, Karaetches’ reply 
to that question was that, "In that event, they la d a couple of 
fall guys who would take-the bust and not even know fully what 
was being done Mr. Chris Karaetches said tb^^^^^^^fall
guys" were Mr, H^^H^d Mrs. Sandy Reed who i^^^^^Hs 
mother. Mr, ChrTsKametches told me that neither 
Sandy Reed knew enough about the operation to rcal^^iur^Lncm 
(in reference to Mr, Karaetches and the other major people in­
volved) or to cause the entire operation to be busted.

Mr. Karaetches said that Sandy Reed was really excellent for 
“a fall" as she has been arrested in possession of almost ai^ounce 
of heroin before." It was because Mr. Karaetches was using^^ 
and Sandy Reed as his "fall guys to take the bust if anythS^^" 
happened" that he told me to go through Mr. George Tock if I 
wasn't 100% sure o-f my buyer. If you’ll remember when I met Mr. 
Rick-Good and Mr. George Tock on-Hi&way Ul (at the Stake and Ale) 
to set up the 1^ pounds of cocaine by (using a D.E.A. agent as the 
buyer) there was a Phil Reed there, .

. • ^^^^^^Looks to be about 17 years old, has blond hair and 
was just hanging around while we were discussin^the purchase of 
1^5 pounds of cocaine. This must be the ^^^HHwhom Mr, Karaet­
ches was speaking of as he didn’t serve any useful purpose being 
at that deal other than to serve as a "fallgay." I don’t think 
he even knew what he was doing there. Since Sandy Reed was busted 
for heroin, you might be able to locate her or there mustbesome 
record of her bust. Perhaps, if you could find her and 
and talk to them you might could secure their cooper ationTbutonly 
.If it didn't cause them trouble or put them in a worse position - 
like being killed by "the syndicate." I hope this information 
proves helpful to you. ‘ .

’ ’ Sincerely yours.

P.S. Power to the People!
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In Reply, Pleaee Refer tv 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 

Atlanta, Georgia

June 25, 1975

ASSASSINATION OF MARTIN 
LUTHER KING, JR.

Reference is made to Atlanta memoranda, March 16, 
and April 7, 1971.

The following information was received by the 
Atlanta Office of the FBI, from A. Reginald Eaves, Commissioner 

. of Public Safety, Atlanta, Georgia, on June 20, 1975. ^’^
Commissioner Eaves declined to identify the writer of the two 

’ letters, however, from examination of the informatien contained
in the letters, the writer would appear to be Robert Byron 
Watson.

In February, 1971, FBI Headquarters furnished Atlanta । 
with information pertaining to the assassination of Martin
Luther King, Jr., attributed to Robert Byron Watson, which had i 
been received through the U. S. Department of Justice, 
Washington, D. C. That information is identical in content 
to that furnished by Commissioner Eaves.

This document contains neither recommendations nor conclusions 
of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your 
agency; it and its contents are not to be distributed outside 
your agency.

6-Bureau (44-38861)
LrMetnphis (44-1987)
/2)Atlanta (44-2386) (RUC)

:cw

^•w’b
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fty father, fob^pt. Willard ftatconj w^ ^6r tho Fulton'County 
Sheriff's Department pearly twenty yonrs when killed in lino of duty. 
Ho graduated from tho John Marshall Law School ahd served ha a police- 
mirri for tho City of Atlanta for several yearn, ne was in military 
worviae for more than eight year;:, receiving tho Bronze Star hail ch 
was tho second hlghost military Award nt that "time) and rhe Purple 
Heart along with, many oilier military honors.

Doing a severe asthmatic, thus ^phnd|ng nil of my time indooiu; ‘ 
as a child, I devoted most of my time to tno study of archnoolofy, 
anthropology, paleontology, history, art history and geology, Mr. > 
william S. Arnett (Bill Arnett) is well noted in the art coranunity, 
having over two hundred pieces of ancient Chinese Jade sculptures 
dating back over U,000 years which he donated to the Atlanta Memori­
als Art Center along with numerous other works of fine art.

In the summer of 196? Bill Arnett came to my home and invited 
me and my mother to visit his place of business which He was just 
opening up. He informed ne tha t he intended to call nis place of 
business "Warelions" and that he would bo selling ancient relics, 
ebins, fine French Period furniture, etc., and that he knew my 
mother and I would like it. We visited Bill at Magallons and he 
introduced us to his business cartners in this venture. They were 
Gene Purcell, Larry Meier and Bane Culley as well as Mr. Jerry 
Adams who is the owner of Adorns and Associates Collections Agency 
as well as The Great American Silver Company.

Geno Purcell's interest centered around Pre-Columbian art 
while Larry Maier worked with the restoration of broken or damaged 
works of ancient art. Bane Culley didn’t seem tb^haye much of on 
interest other than his associate on with Mr. Jerry4 Adams, Gene Pur­
cell, Ben Pitman, Larry Meier and all of the other associates of 
Adams and Associates Collection Agency.

A Shortly after Marclion Galleries was opened Bill Arnett was 
already starting to disassociate himself with his newly found busi­
ness partners. Bill Arnett was suffering many losses due to thefts 
and unethical business practices on the part of his associates. , How­
ever, he didn't tell me the full story until about a year after the 
business had closed.

•In any event. Bill Arnett, Gens Furcell and Larry Meier sug­
gested that since I was so Jowwledgable on ancient art that, perhrp s, 
I would like to work with them. They said they knew very little a- 
bout ancient coins compared to my knowledge I ta d in the field,, and 
that I would be needed rather badly to grade and price the coins as 
well as to identify them. They offered, to pay me in either money, 
coins, relics or whatever the business had for sale. Since I was 
so young my mother took me to Magellan’s Gallery two or throe times 
a week after school to work there. 2 was paid very well for my 
services and usually desired; to be paid in either coins or arti- 
.facts since I had money.
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Gonq. Pur col and fiy moll«»r -appeared to ^r attracted to each 
other, and Gone snowqd meh Intercut "in.hor. My mother was; very 
lonely after my father’s death. Geno Purcell wan very much“im­
pressed with my knowledge of ancient art, etc., and used this to his 
advantage to soe my mother. . •

Tho business wont off very well when it first Opened, but by 
Christmas, 1967, it had started to go dawn. It was at this Lino that 
Gone became disgusted with Bill Arnett because ho said Bill priced 
tho relics too high or didn’t want to sell them at all. Bill Arnott 
was upset over the tremendous large amount of valuables which had . 
boon stolen or "lost"-. According to Mr. Purcell, he throw Bill out / 
and told him not to come back. According to Bill Arnett’s version 
of tho story, he got what little was left of his things and loft. * 
In any event. Bill Arnett left the Magelion Galleries around Christmas, 
1967. t

On one occasion when I was at Magelions I had noticed Gon© with 
a gun (some sort of riflo with a clip). I thought that Gene Purcell 
^ad this rifle for the protection of Magelion Galleries. Gen© Pur- 
coll expressed a desire for an Ml rifle so my mother bought one from 
my grandfather and gave it to Gene for Christmas* On numerous oc­
casions I would see Geno Purcell, Larry Meier and Bane Culley clean­
ing or otherwise working on their guns. On another occasion when I 
was at Magelions Galleries, Just about two weeks prior to the murder 
cf Dr. Martin Luther King, Gene was examining the site of another 
rifle. He often times would brag about being an export marksman.

On Thursday, the week Just prior to the assassination of Dr. 
Martin Luther King on April U, 1968, I was going to work at Magel­
ions Galleries (after school). My mother dropped me off there and 
left as she usually did. X noticed a black late model Cadillac which 
belonged to Mr. Jerry Adams in the yard. 1

I didn’t want anything to eat so I bought the cigarettes and 
went’ back. Tho front door was ajar so I went in. Since the foyer 
was carpeted and the TV was still on, no one s-em to hear me. I 
stopped suddenly (as I was just about to enter the den to tho right 
where the men were.) X heard Gene Purcell saying in a very clear 
voice that he was going to shoot that damn nigger bastard King in 
the head and frame a jailbird just as they hi d Kennedy. The T.V. 
was on the.news at that time whidh was telling of Dr. King’s lead­
ing tho strike by the garbage workers in Memphis tha t dcy • Mr. 
Jerry Adams voice said that they would kill Dr. King exactly one 
week from then to the day and about the same time of day.

As I walked into the foyer I could hear the T.V. on and men 
talking in the room which was adjacient to the small foyer. Gone 
Purcell cane out of.this room and mat me before I could walk in, al- 
most-immediately after I first walked into the front door. Gone 
Purcell seemed overly nervous for some reason almost as if he didn’t 
want me to be there. Larry Meier, Bane Culley, Jerry Adams, Gene 
and several other men whom I didn’t know were in tho room which was , 
the doh to the right of the foyer. I only glanced upon them once 
before Gone Purcell closed the door, though he loft it cracked as 
he stood there and asked me to go get him some cigarettes and gave 
me extra money to buy something for myself to eat.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



. • • jAftor hearing thj# 7 decided 1^. was hc'^K^f ? went, and hud 
^toothing to oat as Qeh$ pdfcellhad suggested,.curlier. This I did 
and in about o couplb bi hours I returned to i'taqollon’s Gallcrioa., 

! and attempted to appear os normal' as possible. About this time, my
Mother picked no up. No one appeared to suspect that I knew any­
thing about what was said in that den by them.

When I got into the car with my mother I told her that Dr. Kirp; 
was going to bo killed* Sho askod me how I knew but I would not tell 
her until Dr. King had been murdered* She told ric that I didn’t kneA/ 

1 that, but I told her I did, I told her the place, dry and timo Dr, . 
King would be murdered as well as how he would bo murdered. Just as. 
I had said, he was shot in the be ad.

• After Martin Luther King was murder ad, Gepe, Larry and Bane left, 
the country. Gene told me just before leaving that he may "never come 
back," and that I could work with Jerry Adams and purchase what was 

' left of the artifacts from him {Mr. Adams) since most of them had been 
moved to his office which was located over Regenstein's store in Buck- 

( boad. ■ ;

। I did not see Gene Purcell, Larry Meier and Sano Culley until
ii James Earl Ray was apprehended. My mother and I believed that if they 

know that I had overheard the conspiracy, they would have us killed.
i We decided that the best thing for us to do if they camo back was to
11 go back to Magallons and act as if we knew nothing.

i . When Gene Purcell, Larry Meier and Bane Culley returned, w© went
II back to visit them at Magellons Gallery. Larry Meier came to the 
i| front door which they always kept locked and took us down to th© base­

; ment where Geno Purcell, Band Culley and a man they referred to an
p "Bannister." They told me they had just gotten back into town. Ban© 

Culley said that he had just gotten back from Spain.

Geno Purcell was acting as if he was re-arranging some Pre- -
Colurfbieo relics as soon as I stepped into the room. I bolieva that 

| they had been doing something else in the basement as all conversa-
. tion stopped as soon as I entered the room as there was notning there
| but a few pieces of worthless, broken pottery, ■ . .

Larry Meier asked me if I would come up stairs for a few minutes. 
Later, after we left, my mother asked me what Larry Meier had wanted. 
I told her that he said that "bad things happen to people who overhear 
the wrong things and tell the authorities. He said their car could be 
blown up, they could be shot, their house could catch on fire. He said 
that they could even get into treble with the authorities and all sorts .

• of accidents could happen to people. We didn't go back out there after 
that,

, We later decided that the only right and proper thing for us to
1 do was to get this information to the propor people in snite of the

risk to our life. In June, 1970 we flew to Washington, D. C., at our 
; own expense, to try to see President Nixon, We were unable to see him, 

and we spent several hours being interrogated by Secret Service Agents. 
During my questioning by Secret Service Agents,! was asked if I had 
seen a psychologist as I must be crazy. I was further told that I could

i,
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further to]^ that could bo committed to a no XI institution for 
toeing like that And that 1> I didhrt takO’ MS^d^iex). awi forgot the 
whole thing, 1 would probably end up in An institution of some sort. • 
Tho Secret Service Agents had boon sent to the guard station of the 
White House by President Nixon whom the guard said he had called.

After being treated very rudely by Secret Service Agents, one 
guard at tho guard house there suggested wo, perhaps, should sec the 
F.B.I. in Atlanta. Upon our return to Atlanta, wc did just that. We , 
wont over tho story with tho F.B.I. in Atlanta, and while doing so, '
one F.B.I. agent said, ”0h, Gone Purcell, tho gangster, yos, wo know*- .. 
him.” Well, if they know him and they knew ho*a a gangster, why isn't 
he in prison? Neither Washington or the F.B.I. here accepted our ' 
story. .

We decided then to get an attorney to help us get the information 
tc tho right people who would take proper action on it* We went to see 
an attorney we knew by the name of Lynwood Maddox who believed our story. 
Mr* Maddox went to see Senator Talmadge and Congressman Neither who re­
fused to assist at all. Mr. Maddox then arranged for-us to seo the 
Governor who was Lester Maddox at that time* Governor Maddox listened 
and was polite and friendly, but did nothing. Lynwood Maddox then 
drove to Winder, Georgia to try to see Senator Russell, but tho Senator 
w«s too ill to see anyone.

Finally, after reading an article in the newspaper about Bernard 
Fensterwald, Jr', heading the Gomittoe to Investigate Assassinations, 
Lynwood Maddox made arrangements for re and my mother to meet with 
Mr. Ken Smith, associate of Mr. Fensterwald1s. Mr. Smith came to 
Atlanta on a number of ocassions where we gave him all the information 
we knew. He also had me to make a tape of the conversation and what 
had occurod regarding the conspiracy, .

Both Mr, Smith and Mr. Fensterwald have done extensive investiga­
tion on these people and have substatiating evidence to support my 
story as they have been working on the Case aver since 1970. The in- - 
formation they have has been given to every branch of the Government 
who refused to act on it.

After we turned the information in, it evidently got back to 
the wrong people as ’’the syndicate” approached me and told me that it 
had been decided that my mother and I would be killed. The people who 
contacted me was Gene Purcell and two brotoe rs by the name of Bill and 
Herman Jackson (sometimes Herman uses the name Ballard instead of 
Jackson)* These people told me that it would do no good for me to in­
form on them to the Government as they had people in the Government - 
high in the Government. They told me that if I would cooperate with1 
them, they would not kill my mother and me, Herman said that since I 
could not harm them by informing on them, they world allow us to live 
if we would maintain close contact with them so they could keep an eye 
on us. He said that we shculd do this by opening another art gallery 
with them like Magallons and that I should go overseas witn Bill Jack* 
son who would be going around the world very shortly.
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* Gonb Purcell said ho was going to Colurt^a South America and 
that ho would got socio real good Pre-Columbian Indian art. My mother 

. objected to rio going, but after much persuasion, she consented as wo
neither one wished to dio. Gene Purcell said that wo wouldn’t havo to 
inv:r.:. over 4;$,000.00 or $6,000.00; and thnt we would got our money 
bad; nany times ovex' onco the artifacts were shipped to the U.S.A.

I went to Asia with Bill Jackson who in an elderly man as is his 
brother, Jurman. Both mon speak with a Northern accent, and said that 
they wore from the Great Lakes area. Hannah said that he had lived*in 
Chicago md Bill said that he had lived in Detroit. .

i. While in Southeast Asia Bill Jackson always managed to part com­
, pany with me as he had to attend to his business. So while Bill Jack­

son took care of his business, I took care of mine. I made some
j Really excellent contacts for ancient Khmer sculpture from Angor as

well as ancient. Siamese sculptures in both bronze and stone. I was
: able to locate some truly outstanding pieces of ancient Chinese jade

sculptures at one place in Asia at very very low prices as well as 
Chinese porcelains of the Sung, Tang, Yuan, Ming and Ching Dynasties. 
4 found all of these wonderful buys by going into the countryside, in­

. Ifo small villages which one can reach only at certain times of the
। year as they must be reached by narrow dirt roads which a re impossible

to travel during the rainy season. "

All of this required a tremendous amount of effort and nardsuip 
on my part as I was caught in the rainy season up country and I almost 

. didn’t make it out alivo. When I was through collecting, I had over 
‘ three tons of objects of art and I had spent area nd .'£25,000.00 which, 

was insurance money from my father’s death and grandfather’s death. 
I ran out of money so I decided to return to the U. S.

i Everything was ready to ship to the United States and all that
• remained for mo to do in Bangkok was to wait for a ship to come for

my things to be loaded on and X would have had to wait an additional
j month for that so I returned to the U. S. in October, 1971.

in charge of exporting the shipment so 
it wasingoodL^ndsT^vacnira Subhachowlit had boon with me during

i my travois in which I collected this art and showed me whore to find
those fine pieceSt I had already gotten permission from the National 
Museum of ThailancKto export these pieces. Bill Jackson was hitting

; me up for money and I was forced by him to loan him some money which •
' . I didn’t even know if I had or not as I was using my checking account.
J. Upon my return home, I received one of my smallest shipments which Con­

. ? tained some relics which wasn't of too great value, but I know that our
money would multiply many times once that largest shipment arrived

’ which I had spent so long a time and put so much effort into collecting.

.- Before leaving for the U» S. from Asia, I did learn one valuable 
j 'piece of information from Horman Jackson as Horman told me thet Preai-
J. dent Kennedy was killed because he was conspiring with the Communists.
J Thon after my return from Asia to Atlanta, I received news from Bangkok

1 that my friend and associate Vachira Subhachowlit had been arrested by
,American Federal agents. Vachira Subhachowlit was arrested in November, 

: 1971, only about one month after I had gotten back homo. Needless to
' say I was really very worried about my shipment. I had sent Vachira
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shipping expense money to put my shipmentaboard. . . — > ;

Just before the heroin was sent to my homo through the mail, four 
armed, ski masked men broke down the back door one night about 9:00 P.M, 
while my mother and I wero in the, den watching the T.V, They unshod 
us into the living room knocking my mother down-and causing hor to strike 
her head against a porcelain elephant. They demanded to know where our 
money and valuables were. I told them there was no money and that what 
little money we had my mother had deposited in her checking account* , <

Two of the men fook me into the back be droom, ramsacking the room 
and ste’aling $31*00 from my mother’s handbag. They told me that they 
wpre going to kill us to keep us from telling what we knew about the • 
syndicate operations which Bill Jackson was overseeing in Bangkok where 
they were smuggling heroin into the United States. The other two men 
still had a gun on ray mother when we went back into the living room, 
where my mother was still on the floor*

They told her to get up
aid that they were ’'going to

that they were taking us to the basement 
blow our damn brains out and burn the god

damn house down.” Just as we started to go down into the basement, a 
kpock came at the door. They told my mother to go to the door and 
that if she tried anything they would shoot both of us* My mother 
went to the door and it was Chris Barnum, an old friend I knew from 
High School* ‘ X

I As she opened the door to speak to she jumped out
on the front porch and started screaming. A^sacffPi, I started 
wrestling with a big fellow with a Sawed off shot gun* he must hare 
weighed 200 pounds. I wrestled the gun from him\and leveled it on 
the back of his head, and as I did he started ruming sway from me* 
Even though ho was much larger than 1, he seemed Weak as if he had 
been on drugs. After I had gotten the gun, the otto r men said, "He's 
gotvthe gun, let’s get out of here*11 My mother said latter that 
Chris had peeked in the door and asked if this was/ for real. He also 
had been yelling at me to let the man have the gun as he would kill 
me* We reported this to the police, but the men were never caught.

Shortly after that a magazine wrapped in brown paper.from Bang­
kok, Thailand came through the mail* I had moved to Chamblee, Gear* 
gio. and was trying to hide out from the gangsters as I was completely 
unnerved by everything at this point. I was sharing an apartment 
with some friends there and I didn't go home very, of ten, al thought 
I would call. My mother told me over the telephone that a magazine 
wrapped in brown paper had arrived from the Orient, and that she had . 
put it in the shipping bag with some things I had left in her house 
in the hall closet* She never removed the brown paper wrapping to 
open it as it was not unusual for me to receive magazines, journals, 
etc. from overseas on such subjects as art history, archaeology, 
political science, sociology, physiology* I still receive magazines 
from overseas* ,
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I .was in no Invrry to pick up a ‘msgaiteino from.my mother's . 
homo as I was living a long way from hor and X had plenty of read- 
inf, material at the apartment so I never did go home to pick up my 
things from the hall closot which was the shopping bag With tho 
magazine and other items* -•• •■

My mother told mo that at least a dozen narcotic agents sur­
rounded ohr homo and cane in on her and Chris Barnum with drawn * 
guns. Unfortunately, Chris had Just dropped by to seo mo as he did 
not know that I was living in Chamblee as I didn’t tell anyone other 
than my mother and the friends I moved in with# .

I The agents later raided tho apartment whore I was staying and 
ook mo to jail for importation of h roin from Bn gkok, Thailand 
through the U. S. mail. They found no drugs or anything illegal 

whore I was staying. My mother told me how the agents had made her 
kit in one place, not permitting her to even co to the bathroom 
while they ransacked our home for hours, burning up two fine lace 
tablecloths with testing equipment and burning a place on our 
Iressor.

Also, my mother had informed me that after a colored agent 
searched the basemsnt, a sterling silver malacito ring (antique from 
China) was missing. The ring was: oh a display table in tho basement# 
My mother and I had been trying to sell a few items since our ship- . 
iiertt from Asia had not arrived.

Vachira Subhaehowlit was in jail and had informed me that 
American Federal agents who arrested him had taken my shipment of 
art even though there was nothing illegal about the shipment. 
Vachira had boon arrested in November 1971 for sending heroin in 
the mails# The magazine was sent to me via Air Mail and it arrived 
in January, 1972. It requires only five days to receive a letter 
or package via Air Mail from Bangkok, Thailand. Whoever addressed 
the full magazine of heroin to me Was not Vachira Subhaehowlit as 
the handwriting was not tho same, plus the fact that Vachira was in 
jail when the heroin was sent#

If Vachira was going to send me heroin he would have sent it 
in a much more intelligent fashion than just filling up a big plas- * 
tic bag with heroin and rolling it up in a magazine, wrapping it in * 
brown paper and sending it Air Mail. This was the first time I vias 
framed and I just didn’t know what to think of that. I certainly 
didn't ask for anyone to send me any drugs from overseas and I don’t 
know anyone in Asia that’s a big drug dealer other than Bill Jackson 
and his associates so maybe that answers the question of who sent me 
that. I only know that I’m innocent of the crime of importation of 
heroin# . ’ •

The Federal B.N.D.D. (Bureau of Narcotics and Dangerous’Drug#) 
agents took the wrapped up unopened magazine from the hall closet#
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■ ’ and said that it contained heroin and Opened it and showed it-to .
my grandmother who had .lust cpme in. They also said that they had 
confiscated two others like it in the mails. My mother and I were 
released on bond after our.arrest for three counts of importation 
of heroin from Bangkok, Thailand through the nail.

; When I was released.on bond (which was ^J?, 000,00) I was re­
leased on the condition that I stay at my Grandmother*s (Mrs. C • E.

f Evans) home. I stayed there for a while but not too long as I foart
od that my presence at my Grandmother’s may cause her to bo harmed. .
!

* . r An any event, Horman Jackson contacted me by telephone and 
demanded to see me. When I met with him he had a younger man with 
him by the name of Wayne, Herman Jackson and Wayn- told mo that we 

i would have a repeat performance of the break-in by the four armed
i masked men but that wo would be killed this time if my mother and I
• did not plead guilty to our federal charges of importation of heroin

from Bangkok, Thailand. They said that if we pi? aded guilty to that 
charge it would discredit our testimony regarding what wa know about 
them. They further said that I was to maintain that”I was a drug '

; Addict and that was the reason I had the dope mailed to me,” Well,
ihat was the furthcrest thing in the world from the truth" as I had 
ever used any kind of drugs. They said that if the authorities 

thought I was a drug addict, it would go a lot bettor for me. I
:'. went along with it as I did not want further trouble with "the syndi- 
j , date.”

: After the break-in by the four armed masked men, my mother had
। burglar bars and doors put up over the entire house including the

basement. Since the house was so well fortified, I moved back into
j it for a short while after Iwas released on bond. Under the condi-

tions of my bond I was suppose to stay with my Grandmother.

j .^ If you’ll remember Chris Barnum, a friend of mine since early
’ childhood was present at both break-ins (the “syndicate men" as well
■ as the raid by the Federal agents). Chris Barnum talked about his
1 two experiences at my home an awful lot all over the Buckhead area
♦ to everyone he knew, '

1 ' Contrary to popular opinion, the highest incidents of drug
abuse does not occur in the poor gettos of tho inner city among poor 
Black and other minority groups. The highest incidents of drug a- 
buso in most major cities and in particular Atlanta occur in tho 
affluent suburbs, The upper class youth from middle and upper in­

. Some families can beat afford a drug habit as drugs are very very
_ costly on the American black market. Buckhead and Sandysprings are

' among tho most affluent sections bf Atlanta and it was in Buckhead
• : that Chris- Barnum and I grew up and attended School.

1 'I ■

By} Chris Barnum tolling everyone in the Buckhead and Sandy springs 
J area abput the break-in by ’the syndicate hit men" as well as about
:j • the narcotic raid by Federal agents who found a fortune in heroin,

another unhappy incident happened to me. • ’ . •'
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.' I Asd 8pfiR/th« d^ .down town shopping^. When I had finished 
I decided to go to Buckhead as it was such a nice day. When I ' 
arrived in Buckhead, I stopped.in the little nark at Gardcnhills 
to speak with a couple of girls I know. A little latter four boys' 
I once wont to high school with (Bobby black, Stanly Henderson, 
Charles Loren7. and Allen ?.arks) came tip. I was never close frionds 
with these four boys and I was never enemies with them oithcr. I 
simply know them when I saw them, and we were on good speaking terms, 
though I never associated with thorn, ‘ t

Those four boys .invited mo to go with them and go horse back 
riding.at Charles Lorenc’s farm in Sandysprings. Since it was such
a pleasant sunny day and yet early, I thought it would be a good idea 
no I agreed to go and accepted their invitation. Well, I didn’t go
horse back riding. I ended up in the woods in Sandysprings with Allen 
Parks stomping me in the mouth, Charles Lorenz hitting me on the head 
and oar with a stick. They also cut me with a knife.

Because Chris Barnur. had told everyone in Buckhead and Sandyspring; 
About the break-in by "syndicate hit men" and the raid by Federal 
agents that found a fortune in drugs, these four boys thought that I 
was a big dope dealer and that I was either carrying a lot of dope or 
11 lot of money around. I carried neittp r. I carried only one Greek 
1 liver tetradrachm of Antiacocus VII of Syria minted in Antioch during 
•he second century B.C. which I had purchased earlier that day and had 
written a chock for as I was not a drug dealer and, therefore, I didn't 
have a lot of money to carry around on me.

■ I had only the ancient Greek coin, a piece of jade on mo and a
piece of jewerly which Eric deKolb of the Gallery deHautbreau had made

; for mo. I had under $10.00 in cash on me at the time and, noodles* to
j । say, I had no drugs of any kind.

■• ’ j After I was brutally beatoned and robbed, I went to the nearest
houSe in Sandysprings and the residents of that house called the 
police for me. I told a City of Atlanta dective what had happened 
including all details, and he showed me mug shots of the four boys 
and said that they had a long history of dm g violations and drug re­
lated offense* as they were drug addicts. This I never knew or I

: , would not have associated with them.

: The police located the four boys and arrested them. This dec-
tive then called mo and spoke with my mother and me informing us 

j that they had recovered my gold medalion by Eric deKolb and ny an-
r cient Greek coin and for us to come down and nick these items up.
} ■ When we went to the Atlanta police station downtown to pick these 
I ■ items up, the elective had only my gold nadollon for mo. (He no
I• longer had the Greek coin as he had said), and worse than that, he

arrested, mol . ,

J It seems that when.the police picked those four boys up, they
•j had narcotics in their possession which they said they had taken
'• off me when they ribbed me. They also told the dectivo and the

* police that they wore going to kill ne. The dectivo told, my mother
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and no tthat htv^as putting wc in jail safety as .those
bdys said that they were going to kill ne. If he thought-‘they 
wore serious in their threat, why not keep thorn in jail? When it 
all boils down to it, I was still aprostab for distribution of nar­
cotics, All that had happened was that I was tho victim of a rob­
bery and brutally beaten, I was treated at Grady Hospital and 
later at the Ponce do Leon Infirmary whero tho stick was stuck way 
down into my ear causing severe flooding. t

We had to hire Mr, Ernest 4 B^ookinr. on that case and pay * 
him a $500,00 retainer to court as the police
could not havp had a- case against me because I his innocent of the ' 
offense. All the police did waslfurther victimize me after I had 
already been through enough trouble with that incident, not to men­
tion costing me money which I hi q to pay an attorney. Diane Sul­
livan who was with me at the parki that day would certainly hi ve 
Jestified in my defense but the case never camo to court. To ma.ee 
atters worse, the syndicate was an contact with mo again wo Ide* 
idod to move out of my mother’s house as I did not want to fur­

ther upset her or cause .her to get willed or anything, <

I clearly remembered what had happened easier when we were 
■ ’ broken in on by the four armed, masked men, so I moved into an 
I apartment with a friend of mine. The syndicate people still knew
I where I was but I felt that my mother would be bettor off if I was

Away. In moving away, I had to sacrifice a lot of security as this 
apartment was not fortified with the iron doors with bullet proof 

| locks, barred windows, etc. as was my mother’s hone, but ray mother
J was on the very verge of a nervous .break down’and one wore inci­

dent would have pushed ha r off the deep end. All this had already 
effected her very badly as she suffered and still suffers from

I miagrain headaches everyday of her life* I felt that it was in 
! my mother’s best interest that j move out.

; Herman Jackson and Wayne were still giving mo headaches as
the| wanted to keep an eye on me and when they wore not keeping an 
eye on me they were calling mo over the phone. I never knew Wayne <s

1 last' name as no one ever called him by his last name.; Ho lived in
■, the Hill Top Apartments right off Piedmont Road in North .East
f Atlanta with a blond haired woman and her children.

| Wayne did pilot a plane, that much I did know, and he was work-
1 Ing for the syndicate, bringing in cocaine, pot and running Thompson
’ 45 caliber machine guns. Wayne was also working with Bill Fisher
J from Detroit who is married to a girl named Candy. They now live on
j Lake Tahoe, Nevada, Bill Fisher is of the Fisher family as is in
i Fisher body in Detroit. Wayne was working with Bill Fisher on a
J ‘ massive stolen car operation where new very costly cars such as
j Lincolns, etc. ware stolen and 'then shipped back to Detroit. Hwy
: were shipped back to Detroit by the freight .car load and one e they
■ reached Detroit they were run back through the factory through Bill
J Fisher and sold once again as hew cars straight from the factory*
/ ■ ‘
; . Wayne was flying from Atlanta with Thompson hS sub-machine guns
) that the syndicate was getting from the military here in the States
; and flying through the. Southern United States, througu Mexico and
: on down to Columbia where he would land at Carta Homa Columbia. He
; would leave the machine.guns there and pick up a load of cocaine and
| pot. He would sometimes pick up a load of brown heroin in Southern
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Mexico .as well* After bo had gottci to Carta Hocna ‘ahd 'picked^lip . 
a load of dope there/Wayne would fly back using a difforont routd.; 
Ue would go up through the Caribbean Sea Inn dint: nt Bimini where 
upon he would receive a sign-.! from eno of their associates in 
Florida. lie would fly law through a '‘blind spot" in tho radiar, 1 
and then back up to Georgia with hi:; illegal load*

’ Once ho landed in tho At hints area Hill Fisher would come down 
from Detroit to get some of tho drug.".. K"» Walter Eisenberg (15700 
Providence Drive, Apt. 907 Southfield, 111 chi-an b6075) would also . 
come down to pot some of the done from toyne. Hr. Eisenberg’s phoro . 
E her was (3i3> 557U636 and his father is Mr. Sol Eisenberg who is 

of the principle owners of Keriks Steel Corporation. • .

Mr. Sol Eisenberg is a very big collector of ancient art, os- 
ially ayWTWTTWfck amphorae. Hr. Sol Eisenberg has the largest 
lection of Gqoek amphorae in this country, it is said, and from 

What I’ve seen or it, I must admit that it is a very very fine col­
lection. 1

Wayne was alco associated with Mr. Jimmy Powell from Florida 
who vias smugglingApot and cocaine into the United States on board 
shrimp boats into Florida. Mr. Powell and his brothers own a house 
in Detroit where a large amount of this dopa is sold. The Powells 
Also own a hotel in Florida. The Powells arc still smuggling cocaine 
And pot into the United States and soiling it in Detroit and the 
Great Lakes region. The Powells sold a tremendous amount of pot and 
cocaine in Atlanta back about two years ago, and Mr. Ron .Watson was 
in charge of the distribution of their dope. Ron Watson messed up 
and caused about a couple of tons of pot to be busted in the Atlanta 
area, so the Powell’s became pretty upset and stopped supplying ^ 
Atlanta. They now only sell their dope in tho Detroit area.

« Back duh ng June, 1972 and around that time, everytime ‘Wayne 
would bring a load of dope into Atlanta, Wally Eisenberg, Bill Fisher 
Jimmy Powell and Roh Watson would show up at Wayne’s apartment. Mr. 
Chris Kametches would also go to Wayne’s apartment sometimes, and it 
appeared that Mr. Kametches was backing Wayne with a lot of money. 
Mr. Chris Kametches is one of tho owners of Global Industries tore 
in Atlanta. Wayne was still working var y closely with Mr. Jerry 
Adams §nd especially Gene Pu? cell, as his trip to Columbia (at the 
time I went to Asia with Bill Jackson) was to set things up for 
.Wayne’s operation out of Columbia, - •

: Ron Watson, his family and especially his sister, Joy Watson,
friends of mine, probably have gone through some troubled times by 
now because of the knowledge Ron and Joy have about the Powell’s ' 
dope smuggling operations. I have seen neither Ron Watson nor Joy 
Watson since June of 1972 so I. don’t know the latest news regarding 
them. My mother lost Joy's phone number, but then my .mo thef‘never 
liked Joy as she said that Joy was a whore. I still remember viherb 
their parents home is but I've been too occupied to run around look­
ing for them and besides Ron Watson was involved in some heavy drug
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dealing oo pVi^thcr not keep co-ip^nyr.i^i^h^:.- • rlnr^iK^^
I was contacted by Hermon Jackson and told chat Wayne xtos'in Jnmas&a . 
in tho mountains and that ho h^d oxnoricr.sd trMihlo with hi? plaho, 
like engine trouble. Homan Jackson io 1 . ■ B-l since r wash?tr in­
volved in any illogal activities and that ince t wasn't conducting 
ally big business on anything, J aou>u fly ;; > Jmaca with over . : 
$5,000.00 as Wayno didn't have any "tone”-, and i.e needed to buy parts 
for the plane. Herman Jackson said that Ho didn't want to wire,, the 
money to Wayne as it could bo easily traced and ho. didn't want any3 
one to know that Wayne was there* . ’ ;‘

l - .-■'■

I was to meet Wayne at the Pelican Lin uni Grill and stay at 
(the Casablanca Hotel in Monteago Bay. Mr, Herman Jackson said that 
I would be followed. Indded, I was followed as when' I checked into 
the Casablanca Hotel I 2a ter noticed that Wayne Smith from Winder, 
Georgia Vas there at the same hotel. Wayne Smith was (and •till is) 
a pretty big dope dealer who is associated with Charlie Land* Wayne 
Smith and Charlie Land both work with a big dore dealer named Logan 
from Tucker, Georgia. Logan works with Chris Kamotchos. Charlie 
{Land also worked with Ron Watson who was dealing the Powells dope 
bo Charlie Land and Wayne Smith dealt mostly cocaine and pot* 

| Shortly after my arrival in Montego Buy after I had checked 
into the Casablanca Hotel, Wayne net me and picked up the money. 
Wayne told me to stick around until he was finished with the plane 
as he may need more parts though he doubt-id it . I stayed in Montego 
Bay for about a week until Wayne mot me again and told mo to go back 
to Atlanta to pick up $3,000.00 more from Herman. .

I don't know what was wrong with the plana but it was very 
costly. I flew back to Atlanta ahd picked up the additional money 
and took it back down to Montego Bay,, staying in tho same hotel, eta. 
Oxi this trip I only stayed a day or two and than flew back to Atlanta. 
Needless to say, I didn't have any desire to go to Montego Bay at ., 
that time in the first place, but I was really upset and freightened.

. One night, prior to my trip to Janaca, I was over at Wayne's- ' 
apartment when he asked me to come with him while he took care Of a 
little business. I can still clearly remember what happened that 
night. I didn't know it when I got into the car, but wayhe had a 
.Thompson k? sub machine with a clip in the car. It was like the one# 
he was flying to Columbia. *

' He drove to an apartment building and stopped the car. Be took 
the machine gun out of the car, placing it under his Jacket and pro­
ceeded to go to an apart™ nt in that complex where he parked the car. 
He went up to the door and kicked it down, and the last thing which 
I remember seeing was a man's head Utterly explode as Wayne emptied 
the clip of his machine gun into the man's head. This happened in 
April, 1972. Wayne told me the wane thing could happen to m; and# 
believed him. It made me very very sick for a long while. Aftwr I 
returned the second time from Jamaca, my bond was revolked for "leav­
ing the country without permission" and I ended up at the Pulton 
County Jail. ’ r
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’ Someone in^amaca had aont nc 22 Iba o^ot via freight along 
With a shipment of Airhxlw»*- th :*n art gAlln:V4-^«^:’t ^ things • 
on consirnmont. The pal lory’s nr:i(» '..re Mirk Ltd? Which wad owner 6- 
by Pat and Dick Strickland, This uhiptncnl; of pot/olong with furhi- 
turo was not shipped in try name. ' I never signed any shipping papers 
to send it, nor any bills of sale for the furniture. It camo as a 
total surpx’iso to mo that thin was cent as I didn’t send it. The 
pot was not hidden and it was another franc like the heroin in the 
mail. 1 never went to court for that pot which was sent as some- * 
onie else signed the pacers to shin xt fren Montego Bay. It was 
s^nt in order to insure that I recoivo time out of this he roin in ■ 
the mail charge.

Tn regards to Dick and Pat Strickland, I hi ve often wondered 
if Jack Strickland wasn’t -related to them. Jack Strickland was a 

। friend of Waynes from 21 Paso, ..Texas who owned a chartered plan#
| service. Jack Strickland would bring pot into the states across

tlhe Mexican border and sell a hell of a lot of pot in the South* * 
, eastern United States.

. I Another friend of Wayne’s was Kobert Bumstoin in Ft. Louda?-
4alo, Florida who also owns a charter piano service and flies pot 

! back into the United States. Hr. Bornstein valid some tins s sell
. J pot through Wayne or Ron Watson hex’# Ln Atlanta. . .

; I There was always ’’business men "in and out of the offices of
• gdams and Associates Collections Agency by the dozeno. Back in 5
’ 1967 while Bill Arnett.was still friends and on good terns with

Jerry Adams, a Mr. Tony deLuca from New York would often visit 
Mr. Adams in Atlanta. Back then, Bill Arnett and Henry Moog of 
Clover Realty owned West 11th Galleries on Peachtree Road. . Tony

1 deLuca, was about 35 years old, medium height and wore glasses,
: sometimes was very interested in art., especially Greek, Roman and

। .. fine European art. ,

; I remember in particular that Tony deLuca collected fine
j French furniture, and was a friend of Mr. Adams. Mr. Adans directed

him to the West-11th. Galleries. Mr. Adama was also friend of Mr* 
Marcello, Mr, jW&S&ti4cand Mary Singleton from Nevr Orleans who would 

; come into his offices back then,

; In any event as I had stated earlier, the syndicate (in parti­
cular Herman Jackson) informed me that I was to plead guilty to the 

: charge of importation of heroin even though I on innocent of that
. Charge as he said that it would discredit my testimony so that I ■

I • could never testify against them about what I know,

|: - Throughout all this time, ,1 have nover done or conducted any
1 illegal activities myself. I nover sold or trafficted in drugs* ‘

but I gained further knowledge about their activities because they.
- . wished to keep a close eye on me because my mother and I had gon#

' . to so many* branches of the government about them, -

- - Mr. Ernest D. Brookins was representing me on the importation 
. of heroin charge and he assured re that I would receive probation
| if I plead guilty. I plead guilty and was sentenced to 6 years.
i Before I was sentenced I was'sent to Ashland, Kentucky for ”60 days

• j observation” and after I returned from the observation, I was sen*
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tencod from four to six year a at the Pederal Youth Center in Ash­
land, Kentucky. My mother vias given a on? year probatod sent on cod. 
I spent two years at the federal prison in Ashland, Kentucky and 1 
was released on parole March 6, 197k. j

While at tho prison in‘Ashland, Kentucky, I attended the Ash­
land Community College and maintained a 3.5 and above grade average. 
Upon my release on March 6, ,197k, I entered Georgia State Univer­
sity and took a part tine security job, ?C ’

While attending Georgia State University my parole officer,
fir. Steve D. Mullis informed ray mother that I had been arrested in 
Wow Orleans. It couldn’t have been me as I was working that dry# 
In any event, Mr. Mullis had been sent a "flier" from the J*. B. I, 
shying that Robert Byron Watson, Social Security No. _ ,
e-tc. was arrested in New Orleans on a drag charge. Since it w.sn’b 
mo and I could prove it, I didn’t receive any trouble from this in* 
cident. The fact remains, though,- that someone else was using ray 
Some, knew my birth date and my Social Security numbs? when they 

ere arrested for drugs in New Orleans.

No one else knows my Social Security number but people within 
the U. S. Government, ana if . I hadn’t boon able to prove where I was 
supposed to have been arrested I would have been pla ced in jail. Any< 
way, I was attending Georgia State University, and I was taking an 
overload of courses just as I did in Ashland, Kentucky, making 3*5 
and above grade averages. , . ?. :

. During this time while I was attending Georgia State University 
I would often times spend the night at a girl friends, namely Mrs* 
DonaRathcamp (divorcee) 2502 Ashentrec Dr. in Decatur, Georgia.' On 
TKonu^J^JJ July 6, 197U I was st Dona Rathcamp’s and I was studying 
for my mid quarter examinations. ‘

About 12:00 P.M. I became hungry and proceeded to check the; 
refrigerator, and found there was nothing in it that I wanted. Dona 
was asleep upstairs, Gloria, the maid, was asleep downstairs, so I 
decided to walk the mere one block to an all night food store near 
the bridge on I 285. It was a very short distance and I could 
easily walk it, and besides it felt good to get out into the fresh

■ While on the way to th© food store, a policeman pulled up tie : 
the side of the road, jumped out and threw me up against the patrol 
ear and searched me. He pulled out a bag of pot from my pocket . 
which I didn’t even have and took me to tho DeKalb County j&il. I 
was charged with Soliciting a Ride, Public Drunkenness and Viola­
tion of the Controlled Substance Act (pot). In itself, these minor 

(charges were not serious offenses, but they would constitute grounds 
for the revoIking of my parole. There was under an ounce of pet in 
the bag. : .

e
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It seems that Donna Rathcr/ap had bean /S^obi-rd several times 
in tho past for drug violations r.o her houtu> was being watched by * 
narcotics agents. Mr. Tyrus Atkinson, an ntermey friend of mine, 
informed no of Donna Hathenmns previews ar:-.-:.l-s ."."• drugs. I did 
not know that Donna Rathcamp had boor, arronl al for anything in tho 
past us she did not tell me, and if 1 hud known, E wouldn’t have been 
there.

After being arrested by the Dekalb Couyj;; police, I was informed 
as to why they had played their latest dirty trick (as Nixon’s men 
called them) on mo. -It seems that they wanted, to make a sizable bust 
on Donna Rathcamp and whomever associated with ho’, and they wanted * 
me to ’’set hor up for tho bust.”

I could not help tho agents set Donna Sa then, to up for a bust as 
] didn’t even ’enow she sold drugs or fooled around with them to start 
with, though I would have gladly cooperated if I hud known anything, 
hr. Tyrus Atkinson was my attorney on the case and he advised me that 
since I couldn’t sot Donna Rathcamp up for a bust (I don’t believe sho 
sold drugs).! should secure some information in order to set some other 
people up for busts to help my caso. I did just that.

As time passed, and I heard nothing further from my case, I pretty 
nuch forgot about it. I learned & ter that I was supposed to have ap­
peared in cour.ton August 6, 197^, but since I did not' receive a notice 
from Dekalb County nor was notified by my attorney, I never appeared. 
I knew absolutely nothing of it until my parole officer, Mr. Steve 
Mullis called me up and told me thatDekalb County had issued a warrant 
for my arrest fpr failure to appear in court, but that if Dekalb County 
didn’t keep me in jail, neither would the Federal Government*

.My mother called the Assistant Solicitor who said I could Just 
pay $100.00 fine if I wished to plead guilty. I told my mother and 
Mr.^Atkinson that I was not guilty, but my attorney advised me to just 
pay the fine, especially since Mr. Mullis had mdc th© statement that 
if Dekalb County didn’t put me in jail, neither would the Federal • 
Government. I also felt this best because I could then just turn in 
what information I had to the D.2.A. which I did when I Was sworn in, * 
finger printed, photographed, etc. as a paid informant in. their down 
town office. - .

-—• • In August of 197U Mr* Jerry Prokos called m® at home and told me 
that he had just arrived in Atlanta from Denver. It had been a couple 
of years since I had seen Mr. Prokos, and I was greatly surprised that 
he had my mother’s phone numb O' as it had been changed while I was in 
prison. Mr, Jerry Prokos told me that he had called Mr. Buddy Cui- 
pepper of the Buckhead House of Travel in order to get my phone num­
ber. As I sit here I can clearly remember that Jerry Prokos never knew 
that I knew Buddy Culpepper nor that ne knew me.

I have information that Greg Culpepper (Buddy Culpepper*’s son) 
was ordered killed by Mr, Marcello (Brad Marcello’s father) and Mr. 
Frabbiele in New Orleans, The only way that Jerry Prokos could have
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.rotten Buddy CuX-Jppor’s number (in order to<_»catc mo) was , * • •> 
through Brad Marcello whom Jerry Prokos was working with). • Original­
ly I had known Jerry Prokos in Detroit as he was a friend of Torry 
Dupree and tho Dupree family. Tho Dupree’s are well acquainted with 
Mr. Walter Eisenberg. •

As I said earlier, Mr. Sol Eisenberg and I have been acquainted 
for sone years now as Sol Eisenberg is a big colloctor of ancient art, 
ancient coins and especially classical Crock art. Jerry Prokos At­
tended a few parties at the Fisher mansion back in 1971 and 1972 which 
were pretty big happepings at one time. * ' ,

Mr. Jerry Prokos was also incarserated tilth me briefly when he 
was arrested for stealing an airplane. However, he was freed and re- ' 
Mained in jail only a very short time. .

After Jerry Prokos called me at home that evening in August, I 
went to meet him at the Holiday Inn downtown, Atlanta. When I met 
Jerry Prokos that evening I did not discuss any busira ss matters as 
1 wasn’t conducting any business at that time other than trying to 
sell objects of art for Bill Arnett on a commission basis in ordov 
tp raise enough money so that I could start importing my own things 
again from overseas.

I had withdrawn from all of my classes at Georgia State univer­
sity because tho harrassment I had received from Dekalb County regard­
ing my acquaintance with Donna Rathcamp Lad screwed my grades up. It 
caused me to miss my mid-term exams at school besides getting behind 
in my studios. '

Jerry Prokos briefly mentioned that he had a friend who would 
like to invest in opening up an art gallery and tint he would like 
for mo to help him with it.* Well, X didn’t pay very much attention 
to Mr. Prokos’multi-million dollar investor in a business as ho 
stalled to explain to me that he was running out of money so that he 
wouldn’t be able to stay at his room in the Holier Inn any longer, 
and he wondered if I had some friends whom he might stay with. .

I called Scott Boyd up who gladly put Jerry Prokos up in his 
apartment on W. Paces Perry Road. Jerry Prokbs explained something 
about it being a lot of extra trouble to wire money .to Atlanta when 
he would only be staying two or three days. Back a few years earlier 
when I knew Mr. Prokos, he was a drug dealer selling many thousands 
of bits of blue tabs of purple haze acid which he said his brother 
made as his brother had a lab. Needless to say, I never accented his 
offer to sell me LSD as I wasn’t a drug dealer. .

When Jerry Prokos arrived, I was happier to see him without 
enough money for a hotel room, and not dealing drugs than to be com- 

■ mlting cx*imes and come with stacks of hundred dollar bills. As I said 
earlier, Scott Boyd put Jerry Prokos up in his apartment as a favor 
to me. It was while at Scott Boyd’s apartment that Scott made Jerry 
Prokos acquainted with many many people in the Buckhead and Atlanta 
area including Mr. Tommy Rauschenberg. . ,.

During this first visit that Jerry Prokos made after I was re­
leased from prison, Jerry Prokos kept speaking about this big in­
vestor he had that would like to invest in an art gallery and about
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how he would like for no to go back to Donvcr^ith him. I told Mr* . 
Prokos tint I did not want to go to Denver as I didn’t have the • 
funds to spare, I told Jerry Prokos that if his big investor wanted 
to invest he could just come to Atlanta ana do jnot that* Then 
Jerry Prokos askpd mo if I would go to Denver if it didn’t cost no 
any tiring. 'Thinking that Jerry Proko;; was jura, putting on airs, I 
told him yos*

After nil, I thought a free trip out Hoot during the summer * 
would bo fun if it didn’t cost me anything. Mr, Jerry Prokos then 
told mo that a private plane, would bo flying in to pick mo up. I ‘
asked him if the plane was stolen or if there was any dope in it, •
and he said, "no.!’ I thought thia might' just be an enjoyable trip. 
Jerry Prokos made a phone call and told me the trip vias all set to 
go. I got permission to go from my parole officer, Steve D* Mullis.

The day before I left, Stevo Mullis dropped by my mother’s nona 
where I was staying. I called Jerry Prokos up over at Scott Boyd’s 
and and Jerry Prokos verified the reason that I was making the trip* 

was going there to discuss setting up a business which I would be 
i|he buyer for and I was to discuss the sell of jade. I did not take 
any jade with me as the only jade I had was in my private collection, 
though I would have sold my private collection had the in/ ester made 
t serious good offer.

It was my intentions to sell this investor jade which belonged 
to Bill Arnett if ho was for real or if he was serious about opening 
up a business, I would supply the jade from friends of mine in*Asia. 
In any event, I was suspecious of this trip a little after all of 
the bad things which had happened to me•

• Kick Catri flew one of Brad Marcello’s twin engine Waviho into 
the airport here in Atlanta. Judy Arnett (Bill Arnott’s wife) drove 
Jerry Prokos and me to the airport. Well, the airplane was for real 
as it was worth about $195,000.00. I mot Nick Catri at that time 
who was piloting the plane. The plane took off and I was on my wy to 
Denver. ■

Upon arrival in Denver, Brad Marcello was there at the airport 
waiting for us to land. When I got out of the plane, Brack Marcello 
introduced himself, and I started to freakout inside as I felt a . 
little nervous. I still remembered the old days at Jerry Adam’s 
offices. . ’

I spent about a week in Denver, during which time Brad Marcello 
introduced himself as a big time syndicate figure. Brad Marcello 
indicated that he would like to open up a business dealing in art 
and antiques. Brad Marcello said that he was going to use this busi­
ness to legalise the money he was making from smuggling and selling 

| drugs. He said that he already owned a chartered plane service but 
that he was making too much money selling and smuggling drugs to 
cover it with that business anymore.

Ho said that from what he had heard about me and what photo- 
» graphs I had shown him that I could supply objects of art such as 
ancient Greek, Roman, Hittite, Islamic, ancient Chinese, etc. at
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such a prico that the business would make money’as well as cover
the money they.were making off of dope, thus keeping IRS off of thoir 
back. I told Mr.. Jerry Prokos- and Brad Marcello that I would soli 
them art but that I would have to think about working with them in 
a business. . '

i ^ Actually, as far us I was concerned it would be completely out 
•./ of the question to work with them in a bur. in os s’. I only said that .

I would think about it so as not to anger thorn after they had gone * 
to so much expense to bring me there and treat me to the town. I 
made it very clear to' both Brad Marcello and Jerry Prokos that I 
would riot sell their drugs for them as they had asked me nor have 
anything to do with any illegal activities.

While there in Denver I overheard Nick Catri and Brad Marcello 
discussing buying some kilos of dope frem Max Schulmann in New York 
who o’.ms a publishing company there in New York, Tho rest of the 
ti| me I was in Denver I spent going sight seeing and night clubing 
with Jerry Prokos, Brad Marcello and Nick Catri.

Brad Marcello then told me that he was going to New York, and 
I asked him if he was going via Detroit. Ke said that he also was 
gping to Detroit. Before he went to New York I asked him to drop 
mo off in Detroit then, which he agreed to do. Nick Catri, Brad 
Marcello, and Jerry Prokos and I landed at tho city airport in 
Detroit’s East Side.

I met with a friend of mine and went to a party that night 
while Marcello and his crow took care of some business in Detroit.

; Before Brad Marcello loft Detroit I mot with him one again where
• upon he informed me that he’s flying to Naw York to take care of
• some business. He took off and I remained in Detroit seeing various
• friends. .

’ Brad Marcello flew back into Detroit to take care of soma bust- 
noss, then loft back for Denver. I flew Back to Atlanta. (Before 
going to Detroit from Denver, I called my parole office? and asked 

. him if it was all right for me to do so, and he said that it was all
i right. * .

» ’ . - Once I was back in Atlanta, I started to receive threatening
phone calls once again. Whoever it was that was making these phone

' -calls would not identify themselves. They would say only that they
. were going to kill my mother and myself and burn the house down.

Well, tnis upset me considerably. I did not want, to put my mother 
• ■ ’ -in any kind of danger or cause her mental state to doteriate any 

worse because of worry. She already had constant miagrain headaches 
: • because of what we had been through. Because of these constant head-
j . aches, she confuses and misquotes things which I've said. This causes

misunderstandings between us. .

i Anyway, these threatening phone calls became more frequent. At
1 this point, I decided to spend more time away from home. When Jerry
I •’ • Prokos called me I mentioned these calls to him and he said that he

thought that between the people he knew and between the people that
• Brad knew they should be able to find out something about them. Be­

fore Jerry Prokos ctu Id report back on this, However, I had gotten
i into more difficulties.,*
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As I said because of these threatening phone calle I was spend­
ing more time away from home# . * '

On September 11, 197U, I decided to go home after being away 
for several days, I was in love with Anno Rhett and wo planned to 
be married. I had boon unable to find a job, but sho was working at 
Rich’s. I wanted to explain to mother that wo Hculd only be there 
until wo worn a little more financially secure and I had a job at . 
which time wo would be married. ’ .

j My-moiher became very upset over the idea of Anne moving in.
Sho was already angry because I had been gone for several days. I • 
tjjiod to reason with her, but wo got into an arrument. She phoned, 
the police, not realizing that they would arrest mo and charge me 
with "Creating a Turmoil.” The police were very rough to both me 
and my mother, giving her a citation also.

Often times people in law enforcement are sadists, and I’ve 
personally seen many examples of this. In particular, while I was 
sentenced to 30 days for "Creating a turmoil, I saw policemen beat 
poor elderly drunks and bums without mercy. They wq* a weak and un­
able to offer any physical resistance to the younger and stronger 
policemen. It seems to give some policemen a feeling of security 
aj]d power to abuse people and misuse what power they have.

I While incarserated at the city prison, I was often assigned to 
work at the city jail where I was offered many occasions to witness 
such police brutality. Often times the police would have me mop up 
the blood where thoy_had been beating some poor elderly drunk un­
conscious or would have me help carry the unconscious victim out to 
their cells.

Explain it as they may, the police will never bo able to offer 
me justification for their actions which I personally witnessed at 
the City jail. Had I not seen these gross injustices myself, I would • 
never’ have believed them. Certainly I know that there is a very 
serious need for police in our society, and they do need all the help 
and support which thy can get in order to do their jobs. '

I must urge, however, that both prospective police officers as 
well as those on duty be given psychological screening to help pre­
vent this sort of tiling from occuring again.

The City Prison is a work farm, chain gang type of institution - 
complete to the blue stripes and everything. The only thing that was 
lacking was my ball and chain. On September 11, 197U as I was first 
going into this institution from the City Jail, I had occasion to wit­
ness a sight which greatly upset me further. As I was walking to the 
city prison a colored man jumped from the second floor onto the firat 
floor head first, thus coramiting suicide. His head literally split
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work at the city jail where I was offered many occasions to witness 
such police brutality. Often times the police would have me mop up 
the blood where they had been beating some poor elderly drunk un­
conscious or would have me help carry the unconscious victim out to 
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Explain it as they may, tho police will nover bo able to offer 
me justification for their actions which I personally witnessed at 
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never’ have believed them. Certainly I know that there is a very 
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and support which thy can get in order to do their jobs. ••

I must urge, however, that both prospective police officers as 
well as those on duty be given psychological screening to help pre­
vent this sort of tiling from occuring again. ~

The City Prison is a work farm, chain gang type of institution - 
complete to the blue stripes and everything. The only thing that was 
lacking was my ball and chain. On September 11, 197U as I was first 
going into this institution from the City Jail, I had occasion to wit­
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city prison a colored men jumped from the second floor onto the first 
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coon on the, herd cement floor exposing his ve>/ brain, ^his un- 
ncryed me. My first work assignment was on tho farm which was very 
wnnioasant. When I wasn’t helpin*  to cary unconscious drunks and 
bums to their colls after tho police beat th?;: a?."lost to death or 
inopin;*  up blood from where the police beat these poor drunks, I was 
working on tho farm. All this. Its cod about two reeks, at which timo 
my narolc officer, Mr, Steve D, Mull!.?, informed my mother and grand— 
mother and me that I would have a hold order ; laced on mo and bo sent 
back to servo tho rest of my sentence. The Federal detainer would * 
bo placed on mo after my 30 days sentence was up. This further

• Just before I was thrown into the city prison I started to re­
I ceive more threatening phone calls saying that my mother and-I would 

bo killed and our house burned down. I knew that after ajl of my 
terrible experiences with the syndicate that they could and would do 
just that and think nothing of it., I have witnesses as*to what Brad 
Marcello and Jerry Prokos had s,Ld to me prior to my leaving tor Chile.

’greatly upset me, - . ;
iLd ; During all of the time that I had been incarcerated at the

I^ City prison, my mother had been trying to get me released by pleading 
| \7 with Judge Edward Brock to change my sentence. Jud'-e Brock, would 
U listen to no one regarding my release with the exception of $£00,UG 

\ tq Mr. Ernest D, Brookins who is a friend of Judge Brock’s as well 
\ as my attorney, I was released from the city prison.

I While at tho City prison, I used a pay telephone which is pro­
vided for the inmates to use. I called Brad Earcello and Jerry 
Prokos from this pay phone at the City prison to soe if they might 

_ b| able to help me with this situation. I was terribly upset and 
desperate over the situation Iwas in, and Iwas seeking help from 
anyone who might could give it,

i boon calling Mr. Marcello and Mr. Prokos, they both informed me 
that they had been investigating the threatening phene calls as I had 
requested and that ”tho syndicate wanted me out of the way because of 
tho investigations and work which Mr. Bernard Fonsterwald had been 
doing against thorn using information whicn I had provided." I told 
Mr. Marcello and Mr. Prokos that this was only in regards to the 
assassination of Dr. King and President Kennedy chat I had given 
Mr. Fensterwald information and not about narcotic dealings. I told 
Mr. Prokos and Mr. Marcello that I had done this when I was just a 
child and didn’t know any better. Mr. Marcello and Jerry Prokos told 
me that they knew this and that they were with me and wanted to help 
me, ■ ■

■ They further stated that if I remained in the United States, I 
Would be either killed or busted (framed) so tho only thing which 
was left for me to do was to leave the country. Mr. Prokos and 
Marcello urged me to leave the country and even offered to help .pay 
for my trip. I could still clearly remember that break-in which had 
happened several years earlier and how the four armed masked gunmen 
had started to take my mother and me down to the basement in order to 
kill us and bum our house down.
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. I flew to i^tiago, Chile on Nqvephe r K-&97H, and later my 
girlfriend, Anne Rhett, followed mo there. I neither wanted nor 
desired to go to Chile, but between Steve D. Mullis, ary parole 
officer, the threatening phone calls by unknown parties and Brad 
Marcello and Jerry Prokos urging mo to go and telling no about 
what they had" found out regarding those threatening phone calls, so 
upset me as to cause me to go to Santiago, Chile*

I am also a friend of Don Carlos Morales whose uncle is the k 
number two man in the government of Chile. General Morales is in 
charge of intelligence and is thus p rsonally responsible for tho 
deaths of thousands of innocent people who were rounded up for being 
suspected communists. a . • .

nvm though Carlos’s uncle is a monster, he never did seem to 
be a monoter as I had known him for sometime. Carlos nad invited mo 
to come to Chile to work with him in business. Even though I was 
politically opposed to the policies of the government of Chile, I 
folt that Carlos’ influence would be most helpful. Before leaving 
for Chile I told Mr. Prokos and Hr. Marcello about Don Carlos Mora­
les and they said that they knew him and his unole. This greatly 
surprised mo and I thought that Mr. Marcello and Mr. Prokos were 
lying.

• In any event Mr. Marcello and Mr. Prokos assured me that they 
were not lying, and Mr. Marcello further stated that Nick Catri was 
flying to Carta Haena Columbia shortly. I’ve forgotten the date 
which Brad Marcello told me, but I believe that it was November, 
197h- Mr. Brad Marcello told me to tell Don Carlos Morales to call 
Brad Marcello as soon as I arrived in Santiago. This X did, and 
Carlos Morales spoke to him.

Carlos Morales later told me that Brad Marcello was buying 5U 
kilos of cocaine and that he was having Nick Catri pick the 5U kilos 
of cocaine up in Carta Haena Columbia in the plane along with the 
materials used to cut the cocaine. Carlos Morales sent an Indian 
named Marcos to Tacna, Peru to tell the people at the lab there to 
make the cocaine ready and to deliver it to Carta naena Columbia 
where it would be picked up. ‘

X asked Carlos Morales now was he going to collect his money 
for the cocaine, if he wasn’t goi^s to go to Carta Haena to rick the 
money up. Carlos Morales further informed me that his attorney Ivan 
Stephen* Fisher of Fisher and Creger Law Offices in How York would 
receive payment for the cocaine and see to it that Carlos Morales re­
ceived it as his attorney had done many many tine a in the past. 
Carlos Morales further informed me that his attorney, Ivan Stephen 
Fisher, was a personal friend of Richard Helm, tho ex-director of the 
C.I.A. and that Ivan Stephen Fisher had worked with General Morales 
and Richard Helm in the overthrow of the ex-President Savador Allende 
of Chile. • .

To further add to my dislike of General Morales was the fact 
that it was against.the law in Chile to either possess or use cocaine 

‘ and that law.is vigorously enforced with the exception of General 
Morales who is a cocaine addict. Everytime -I saw the General he was 
sticking cocaine up his nose and offering it to mo. I suppose that 
the General was more relaxed with his nephew than when he is in 
public. So at to be difficult-to locate, Don Carlos Morales resides

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



at Portugal 28, Ttr/re h» Apt. IL?, which is ah—dpartront building, 
built in tho modern American stylo of tho skyscranpcr. Torro I; is 
right across fi’om the President’s office. Don Cables Morales did 
not rent this apartment in his name but gave tho money to rent it 
to Markos who has been arrested for cocaine in Tacna Porn. Marcos 
is also a drug addict as is the President of Chile. It’s runny tho 
pooplc tho United States Government puts into power overseas, isn’t 
it?

■ I had a promiso of citizenship from General Morales. I had ‘ 
intended on supporting myself by buying nalacito, turquoise-and . 
lapsis in Northern Chile from a mine in the Andon Mountains. I 
could purchase stones of top quality for only 30 cents per stone al­
ready cut and polished. I was going to send these atones back to 
the states and wholesale them for $3.00 each, and I already had

. buyers arranged to take the stones Just as soon as they arrived in , 
the United Stares.

Thore was, however, a problem which arosed during my stay in 
Chile which became progressingly serious. I was not receiving any 
oil my nail or telegrams which was being sent to me by numerous 
people. Mail and more mail and telegrams were sent to mo and I 
never received any of them. I was starting to run completely out 

- of money and there 1 ..as completely out of money.

, Anne and T were staying at the Portugal 28, Torro U, Apt. 145 
address in Santiago with Don Carlos Morales so we had no hotel bills 
to pay. My mother and my grandmother were forced to send me money 
in the form of cashier checks and American Express Money orders were 
sent Co me via air mail and Special Delivery. I never received any 
of them. Only one or two letters were received during our stay in 
Santiago from the United States.

All of the banks in Atlanta refused to wire money to Santiago 
Chilq. The president of the Banco O’Higgins told mo that when tne 
American owned banks in Cnile were nationalized, the telex codes • 
were destroyed by the previous owners so that money cannot be wired 
to Cnile from the United States. 1 couldn’t get money wired to me 
and someone was stealing all of my mail including those whicn con­
tained the Cashier Checks and express Money orders.

There I was without any money even to buy food. All which 
Don Carlos Morales could talk about was kiHinr people and controll­
ing the populace. I was disgusted with that little rirntest murderer 
and I wouldn’t have accepted anything from him anyway at that point 
as I really wanted nothing further to do with that little gangster, 
if it wore not for the kindly Arab socialist Fuad Habash Ansara, 
Anne and I would nave starved to death.

. < . i called my mother and received tickets to return home to the 
States. While speaking to my mother, she informed, mo that Mr. Mullis 
nad received a letter from my parole board stating that ny parole 
would not be revolkeu. With pleasure I left Santiago, Chile and

. arrived back in Atlanta. • • •.
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Tho last time that I jaw Don Carlos Morales h's was working 
with his attorney in Santiago, Mr, Sergio Guevara Calderon, (McIver 
180, 7th Floor, Offieo 7U, Santiago, Chilo) to sot up a loan shark­
ing operation thero' in Santiago,

Upon my return to Atlanta I discovered that whoever had stolen 
my Cashier chocks and money orders had never cashed them nor made 
an attempt to cash thorn* My mother only received one or two of tho » 
dozens of letters which I had written her in Santiago, Chile, and 
personally mailed myself in the centre! post office in Santiago.

| In my opinion, no ono would have reason to steal those checks 
and money orders and never even attempt to cash them other than the 
Federal Government. Ko one would have reason to intercept my mail 
other than the U. S, Federal Governments Recent news reports have 
indicated that this sort of thing has been a common practice of the 
U. S, Govern™ nt.

After my return to Atlanta I folt that the Watergate affair 
had sufficiently removed criminal elements within the U. S, Govern­
ment 30 that it would be possible for me to work with them. After 
all, I did have a lot of knowledge about drug traffic!ting and 
organized crime. I, therefore, called Hr. Ken Smith and asked him 
ij* he could help »e g®t what information I had to the right people 
in the U» S. Governs® nt to set up major arrests of big drug dealers 
and gangsters.

Mr, Smith telephoned Mr. Durzenski of V, S. Customs, Falls 
Church, Virginia, and asked him to make arrangements for me to meet 
Mr. Jack Boldin of the U, 3, Treasury Department, Bureau of Customs 
with an office located at Riverdale, Georgia (office phone $26-7731, 
home phone 292-l|535), . ’

*My mother drove me to the Riverdale office where Mr. Boldin 
and George Schmeaky opened up especially for me on Sundays. We 
went there several Sunday afternoons and several nights. I gave 
Mr, Jack Boldin and Mr. George Schmeaky the same names and infor­
mation I later gave the D.E.A. agents as I spoke to them first. ■

Since most of the people I knew was either selling drugs or 
smugglingdrugs or both, Mr. Boldin introduced me to Mike Dorsett 
of the D.E.A. and a Mexican agent who acoompied him whom he called 
Taco. Mr. Mike Dorsett and "Taco" took me to their downtown office 
on Houston Street from Mr. Boldin's office as they wanted to employ 
me as a “special employee11 or paid informant. I 4ould be needed to 
work in an undercover compacity as well as passing on information 
which I secured, -

( I was photographed, finger printed and sworn in as a special 
employee or paid informant there at the .D.E.A. office on Houston 
Street so there.is probably still a record there of this if the 
Federal gangsters (as I refer to them) haven’t destroyed tho 
records, * ‘ : .
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The names I gave the D.E.A. agents and Jack Boldin, Georgo 
Schmeaky were: (1) Brad Marcello in Denver Colorado .(2) Jerry 
Prokos (3) Mr. Marcello in New Orleans and Mr, Fabbielo (iij Nick 
Catri in Denver who works with Brad Marcello (5) Wally Eisenberg 

. and Horman and Bill Jackson and Mr. Frank Weber who owns the Trident 
Mite Club in Los Angeles and many many more gangsters and drug deal- 
ors - including Mr. 'Jomy Rauschenberg of Atlanta.

I rode with Mike Dorsett and other D.E.A. agents for about two * 
weeks at night introducing them to various drug deals rs and arrang- . 
ing for them to make buys from these dealers.' I then arranged to 
make a Very large purchase of cocaine from Jerry Prokos and Brad 
Marcello which would nave amounted to a hugh bust for the D.E.A. 
agonta. I had oontactod Brad Marcello over the telephone and he had 
agreed to sell a large quantity of cocaine plus some heroin (a pound 
of. heroin).

, At this timo, the D.E.A. agents all of a sudden tell me that I 
can no longer.work with them in an undercover compacity (setting up 
buyers) as it was against the rules of my parole. They stated tney 
nad spoken with my parole officer Mr. Mullis regarding the subject.

z T^ey said that I could still work as a special employee of the D.a.A. 
_ b^t not in an undercover comoacity, They said that I was to gather 

information for them and pass it back on to them. I told them that 
I(would do this and went about doing just that until I was framed by 
J^rry Prokos through the D.E.A.

I was very upset and annoyed that I would no longer be allowed 
to work in an under cover corapacity because unless I was arranging to 
set up drug deals for the government, it would be almost impossible 
for me to set up a bust. So t again called Mr. Smith and asked if 
he could get me special pemission to work with the Drug Enforcement 
Administration (D.E.A.) in an undercover comoacity in view of the 
success and progress I was rocking. Mr. Smith was 90# sure that he 
could.

% I talked with Mike Dorsett many times by phone after this as I 
was out gathering information which I was passing on to him. • He told 
me to keep in touch with the drug dealers but not to go to their homes 
or places where there was drugs and report back to him all that Iw as 
able to learn. I was doing just that and still awaiting permission to 
work in an undercover compacity when the agents' framed me, arrested 
me and threw me in jail where I remain to this 'day.

" • After I was told that I could no longer work in an undercover 
compacity (setting up buys for the government) I called Brad Marcello 
over the phone and informed him that the deal I had arranged to pur­
chase drugs from him was off as my buyer had backed out of the deal. 
I was instructed by Mike Dorsett of the D.E.A. to do this. I went ’ 
around telling all the drug dealers I had arranged for the govern­
ment to purchase drugs from that the deals were off as my buyer had 
backed down or wouldn't be able to come to Atlanta and various other 
excuses. . ■ • ' ,

I was still confident that the D.E.A. could make arrangements 
for ma to work in an Undercover compacity in view of the buys I had 
arranged for then to make. -
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Since I was still a ’’special employee” of the D,2,A, I decided 
to go along with Miko Dorsett in his request for no to gather in­
formation and pass it on to them so I remained in contact with him 
by phono. Then Jerry Prokos called me from Los Angelos, California 
and informed me that ho was setting up that art gallery which he and 
Brad Marcello had told ne of wqcn i visited then out in Denver during 
the summer and he wanted me to supply the art and antiques for thorn.

I told Jerry Prokos that I would speak with Bill Arnett regard­
ing this and see how many things we could get up for him. I asked • 
Jerry Prokos to call me back in about a week. This agreed to do.
11 called Bill Arnett in order to s ee how many things he could got 
up for me to sell at wholesale prices to Jerry Promos for their busi­
ness on the West Coast. .

4 1 got a list of some of the fire st museum quality pis css for
rry Prokos as Iwas going to tell him about then when he called 

back. I also went to see nr. Steve Mullis, my parole officer, and 
told him that Mr. Prokos vias a big drug dealer, but that he wanted 
tq make a very sizable purchase from me of ancient art and antiques 
as he was going to open up a busire ss on the West Coast. I further ' 
told Mr. Mullis that I alroady had it arranged with Bill Arnett for 
him to supply me the ph ces I needed to sell to Mr. Prokos and that 
11 would be making a commission off of the sale. ‘ .

I I wanted Mr. Mullis’ advice on making this transaction as Mr. • 
Prokps was a major narcotics dealer. After all, Mr. Mullis was my 
parole officer and I didn’t want to do anything whatsoever whichw as 
against the law or that wasn’t in the spirit of the law. Mr. Mullis 
felt that it would be all right for me to make the transaction and 
sell Mr. Prokos objects of art and antiques just so long as I didn’t 
become involved in any of Mr. Prokos’ illegal business. Mr. Mullis 
also suggested that I pass whatever information if learned about any 
illegal transactions Mr. Prokos were making or was involved in to 
the D. a.A. . .

When Prokos called me back I told him what pis ces I could sell 
him and suggested that he come to Atlanta if he was interested. He 
said that he was. I made it very clear to Mr. Prokos that I was not 
going to allow him to involve me in any illegal activities as the 
buyer (the D.E.A. J which I had for his cocain© had, tacked down on the 
deal. As far as I Knew all which Mr. Prokos was coming to Atlanta 
for was to purchase antiques for a store which h© was opening.

Once Jerry Prokos arrived in Atlanta, I met him at the Regency 
where he was staying. Upon meeting him there, he told mo that he want­
ed to buy two pounds of cocaine as he had sold out. I told him that 
I wouldn’t help him there, as I wanted absolutely nothing to do with 
drug dealings or any illegal activities. I asked Mr. Prokos if he 
were drunk or something as "I know that you know people all over the 
country you can buy drugs from. In fact, I know that you know people 
right here in Atlanta as Scott Boyd and I have introduced you to 
numerous drug dealers during your earlier trips here.** .
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”1 know for a fact that you know Tommy Rauschenberg as Scott 
introduced you to him on your firct tr’n t^ Atlanta after I got out 
of prison. I also know for a fact that Brad knows Chris Kamotchos 
who is tho biggest dealer of narcotics and other assorted rackets 
in tho Southeast ns well as Jerry Adams.”

Jerry Prokos told nu that he needed the done very badly as he 
was completely sold out and his cuatcuneit; were giving him a hard 
timo. I found this hard to believe as Jerry Prokos had been soiling* 
cocaine from the shipment of >h kilos.which Kick Catri had just re­
cently flown back from Carta Hoons, Columbia. Needless to say, 5^ 
kilos is a lot of cocaine and I was vary suspc-ciovs of Mr. Prokos.

Jerry Prokos told mo that ho was going to go ahead and get th* 
dope from people he knew hero in Atlanta and leave me out of the deal 
since I didn't want any involvement, I ’■.old Mr, Prokos that since ha
wa^ going to be conducting a dope deal that evening and since I didn’t 
want to be involved in it at. all, I was going to call Hiss Jon Frab­
biele, a girl friend, and go to Aunt Charlie’s in Buckhead for the . 
evening.

I called Jon Frabbiele and went, to Aunt Charles in Buckhead to
mebt her. Before I left Jerry Prokos I told him that when he finish­
ed; his business, he could meet me at Aunt Charlie’s just so long as 
hoj didn’t bring any pounds of cocaine with him as I would be with Jon 
Frabbiele for awhile.

I had originally met Jerry Prokos in Room lOkO at tho Hyatt 
Regency, but I had insisted on going downstairs wi th him to tho rea- 
turant as I felt much better meeting with him in a public place. • X 
left Jerry Prokos for him to take care of his business (buying cocaine) 
and X went to meet Jon Frabbiele,

„When I arrived at Aunt Charlie’s in Buckhead, Jon Frabbiele was 
there waiting for me-sitting at a table in the rear of Aunt Charlie’s. 
Scott Boyd was also at Aunt Charlie’s with his girlfriend, Barbi Kap­
lan. ’ Scott Soya's brother, Chris Boyd is the bar tender at Aunt 
Charlie * a .

- ' ■ a told Scott Boyd that Jerry Prokos was back in town, and Scott 
said that he weald like to see Jerry Prokos before he left town, a 
told Scott that there was a possibility that Jerry Prokos might drop 
by there that evening after ha finishea with some business he was . 
doing in Atlanta,

About an hour or an hour and a half later, Tommy Rauscnenberg 
came into Aunt Ota.rite’s and I spoke to him briefly as I was suppose 
to gather information for the D.k.A., and also I had known Tommy 
Rauchenberg for sometime through Scott Boyd,
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I was careful not to become involved in anything, with Tommy 
linnschanberg as no had been one of the people whom I had arranged 
for tho D,S.A, to purchase drugs from before Miko Dorsett nad told 
mo that I could no longer work in an undercover conpacity,’thus mak­
ing it impossible for tho daal to go through with Tommy Rauschenberg.

Because of this, X felt that it was highly possible for Tommy 
Rauschenberg to be arrested in the near future so I didn’t associate 
very much with him. As I was saying, after Tommy Rauschenberg came . 
into Aunt Charlie's I spoke to him briefly, as he camo to the table 
Wncro Jon Rrabbiele, Jimmy Boyd, Scott Boyd's brother, Scott Boyd 
and Jimmy Boyd’s girl friend were sitting in the corner. Nothing 
was mentioned at this time about any drug deal.

About a ?ialf an hour later, Jerry Prokos and a colored man, 
wiom X later learned was Special Agent Jerry Cnayman, com® into Aunt 
Charlie’s. I got up from my seat as did Scott Boyd ana Tommy Raus­
chenberg. 'Jerry Prokos introduced th- colored man who was with him 
only as "Jerry". After the introductions were over and everyone had 
greeted Jerry Prokos, Jerry Prokos took-Tommy Rauschenberg by the am 
and whispered something into his ear which I could not hear as Jerry 
Prokos had taken Tommy Rauschenberg off to the side.

| After Jerry Prokos whispered something -into Tomy Rauschenberg's 
ear, Tommy went to the pay telephone and called someone. While Tommy 
Rauschenberg was on the telephone, Mr, Jerry Prokos and the colored 
man "Jerry'^went to our table, where Jimmy Boyd and his girl friend, 
Scott Boyd and Jon Frabbiele and myself were seated. We ro-arranged 
the tables so that Jerry Prokos and his friend could also be seated. 
Jerry Prokos and his friend sab down and ordered drinks.

When Tommy Rauschenberg was finished with his phone call, he . . 
came back to the table where we ware seated and motioned for Jerry 
ProItos and his friend to go out with him which they did. I saw 
neither Jerry Prokos, Special Agent Jerry Chipman, Scott Boyd or 
Tommy Rauschenberg for at le ast 30 minutes after they left as they 
did not go back inside Aunt Charlie's. . •

I continued to sit with Jon Frabbiele, Jimmy Boyd and his girl 
friend after the others had left for about a half an hour. After this 
time, Jon Prabbiele and I went to her car so that we could lave some 
privacy. After awhile, Jon and I became thirsty so I went to go back 
into Aunt Charlie's to purchase drinks. On my way back inside, Jerry 
Prokos stuck his head from inside a truck (van; and called me Over to 
it( / ’ • • . • * .

When I went over to the van Jerry Prokos asked me to go into 
Aunt Charlie’s for him and purchase, four drinks for them. Since I was 
going for drinks anyway, J gladly got the other four drinks for Jerry.
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